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Telèfons i horaris d'interès

Ajuntament (2 linies)......................................................972 46 91 71
Fax.........................................................................................972 46 87 80
Horari: dilluns, dimecres 1 divendres de 15 a 22 h.
Dimarts i dijous de 9 a 14 h. 
quart@ddgi.es (correu electronic) 
www.ddgi.es/quart (adre^a Internet)
Consultes urbanistiques............................................... 972 46 91 71
Sr. Pau Sanchez, divendres de 19 a 21 ’30 h.
Dispensari Mèdie
Urgències (Policia Local C assa) 972 46 10 69
Dra. Mercè Ribot (Dispensari M unicipal).................. 972 46 87 15
Horari: dilluns, dimarts i dijous de 11 a 13'30 h. Dimecres i diven
dres de 15'30 a 18 h.
Infermerà practicant
Horari: dilluns, dimecres i divendres de 9'30 a 10'30 h.
Dimarts i dijous de 15'30 a 16'30 h.
Creu Roja.......................................................................... 972 20 15 42
Farmacia 972 46 90 03
Centre d'Emergencies............................................................. 112
Jutjat de Pau
Horari: dijous de 9 14 h.
Horari de Correus
De dilluns a divendres: de 11.30 a 13'30. Dissabtes: de 8'30 a 10 
Quart (codi postal 17242). La Creueta i Palol d'Onyar (codi postal 
17241)
Parròquies
Q u art...................................................................................
Castellar, Sant Mateu i Montnegre....972 46 12.96 -
Palol d'Onyar - la Creueta..............................................
Rector de Quart (Mn. Narcis Tibau)....................
Escoles
Santa M argarida...............................................................
Liar d 'Infants.....................................................................
Renfe informado....................................................
Bombers.................................................................085 -
Mossos d'Esquadra............................................088 -
Enher (avaries)................................................................
Ràdio Quart FM.101..............................................
Assistent Social (Sra. Mercè Mir i Urban)...........
Horari: dimarts i dijous de 9 a 14 h.
Local Social.......................................... 972 46 82 42 -
Biblioteca Pública de I'Escola Santa Margarida 
Horari: de dilluns a divendres, de 2/4 de 7 a 2/4 de 9 de la tarda 
Horari de la Llar de Jubiláis 
Obert de dilluns a divendres a partir de les 4 de la tarda.
Pavelló d’esports.............................................................972 46 87 11
Horari del bar del Locai Social
Dies feiners a partir de 2/4 de 3 de la tarda. Divendres, dissabtes, 
diumenges i festius, a partir de les 9 del mati.
Horari de perruqueria per a jubilats/des i pensionistes 
Dimarts, de 3 a 7 de la tarda. Dimecres, de 3 a 7 de la tarda (homes). 
Dijous, de 3 a 7 de la tarda. Divendres, de 9 del matí a 1 de la tarda 
i de 3 a 7 de la tarda. Dissabtes, de 9 a 3 de la tarda (tardes tancat). 
Horari d’hivern del centre de BTT del Gironès 
Obert dissabtes, diumenges i festius, de 8 del mati a 5 de la tarda.

Preu de lloguer de bicicletesQ

Una setm ana...........................................................................6.000 pessetes
Tôt el d i a ..................................................................................1.500 pessetes
Vi dia (m atí o ta rd a ).............................................................1.000 pessetes
2 ho res......................................................................................... 500 pessetes
(*) S ’ha de d ipositar una fiança de 5.000 pessetes, que es retornará 
al tornar la bicicleta.

v e i s

Calendari del contribuent per l'any 2002

La R egidoria  d 'H isenda de l'A jun tam en t de Q uart ha estab lert el 
següent calendari per al cobram ent d e  les d iferents taxes i im pos
tos m unicipals:
Impost sobre vehicles de tracciò mecànica: M arç i abril 
Impost sobre béns immobles: M aig i Juny 
Taxa de recollida de deixalles: A gost i Setem bre 
Taxa per a la conservano del cementiri: A gost i Setem bre 
Impost d'activitats économiques: A gost i Setem bre 
C adascun d 'aquests tributs com pta  am b  un term ini de dos m esos 
per al seu p agam en t en période voluntari, transcorregut el quai es 
faran e fectius pe r la via executiva am b un recàrrec del 20% . 
R ecordem  a to ts els contribuents la conveniència  de dom ic ilia r 
els rebuts en una entitat bancària  pe r estalv iar-se m olèsties i 
recàrrecs innecessaris.
Tam bé voient recordar-vos que quan rebeu un avis de pagam ent, 
ja  sigui d ’una liqu idació  tributària  o d 'un  rebut no dom iciliâ t, el 
podeu anar a  p ag ar a qualsevol de les entitats bancàries de Q uart 
que en la m ate ixa  liquidació  s'indiquen.
Per a qualsevol aclarim ent, no dub teu  en posar-vos en con tacte  
am b els serveis de recaptaciô  de l'A jun tam en t de Quart.

* Abans d'executar qualsevol tipus d'obra, ja  
sigui major o menor, cal que disposeu de la 
pertinent Llicència d'Obres. Per obtenir-la s'ha 
d'anar a l'Ajuntament, on us indiearan la docu
mentario que cal aportar.

* Alguns veins segueixen abocant runes i retails 
de plantes de jardi en zones no autoritzades, 
ja siguin zones verdes o parcel-les confrontants. 
Cal utilitzar els mitjans adéquats (àrees reser- 
vades per a runes i restes végétais) per a tal fi.

Venda de llibres

“La ceràmica de Quart en la memòria viva: els obradors”
...........................................................................................................1.000 PTA
“Quart. Natura, historia i artesanía” ........................2.000 PTA
“El Carrilet” .................................................................. 2.000 PTA
“Les Gavarres a l'Edat Mitjana” ...........................  2.000 PTA

Peces coHeccionables Fira (càntirs)........................1.000 PTA
P ins 300 PTA
Cartells Fira i Concurs 300 PTA

Nota de la Redacció
Els conceptes i opinions expressades en els articles signats publicats 

a la revista no representen, necessariament, l'opinió de la Redacció. Les 
pagines de El Celrè son obertes a tothom, de manera que qualsevol persona 
que vulgui col-laborar-hi o emetre la seva opinió cal que lliuri els originals 
a la Redacció. No es publicará cap article si no coneixem l'identitat del seu 
autor, encara que, si vol, es pot publicar amb pseudónim. Es prohibeix la 
reproducció total o parcial dels articles sense l'autorització de l'editor.

972 46 91 19
972 49 90 83
972 21 18 63
972 20 14 07

972 46 93 81
972 46 87 83
972 20 70 93
972 23 33 80
972 21 34 50
900 77 00 77
972 46 87 81
972 46 93 11

972 46 97 13

mailto:quart@ddgi.es
http://www.ddgi.es/quart
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La problemática de l ’aigua potable al municipi de Quart és 
un tema que ens ha obligat des de fa  molt temps a treballar-hi 
intensament i a buscar solucions que responguin a Vincrément 
progressiu de la demanda i a millorar-ne la qualitat. Si bé ja  
hem realitzat en aquest aspecte diferents inversions que han 
donat una resposta puntual, ara podrem començar l ’execució 
del projecte que ha de donar al municipi de Quart la millor 
garantía de subministrament d ’aigua potable en plenes condi- 
cions.
Les circumstáncies ens han portât a replantejar la connexió 
prevista a la xarxa de la canonada de la Costa Brava i a consi
derar molt més beneficios p er  al municipi de Quart que es pugni 
disposar de l'aigua de la xarxa potable del sistema de Girono. 
Efectivament, les obres de perllongació del carrer Emili Grahit 
de Girona fins a la Creueta són una oportunitat ùnica que no 
deixarem passar per poder disposar de l ’aigua de la xarxa de 
Girona. L ’execució d ’aquest projecte de portada d ’aigua, que 
anirà de Girona a la Creueta i d ’aquí a Palol i fins a Quart a 
través de la canonada ja  existent, compta amb la conformitat 
de l ’A gènda  Catalana de VAigua i l ’Ajuntament de Girona i 
resoldrà els problèmes principáis de l ’aigua de Quart.
Els avantatges d ’aquesta opció enfront de la connexió a la 
canonada de la Costa Brava són tan de carácter tècnic coni 
economie, ja  que no solament garantim de manera més eficaç 
la continuì'tat del cabal de subministrament i la qualitat de 
l ’aigua, sinó que el cost del projecte és més baix i, el que és 
més important, el preu del metre cubie d ’aigua de consum serà 
també molt més economie, el que beneficiará a tots els usuaris. 
Al mateix temps, donarem una solució general i definitiva al 
subministrament d'aigua no només a Quart sinó també a Palol 
i a la Creueta, amb previsió del seu fu tu r  creixement i desenvo- 
lupament urbanistic.
A banda d ’aquesta noticia, en aquesta salutació també voliafer  
esment ais següents temes:
Parc public de Palol d ’Onyar. El mes de novembre traurem a 
subhasta Ies obres de construcció del pare de Palol, ja  que un 
cop enllestit el tràmit d ’expropiado disposem enferm  de tots els 
terrenys perfer-ho. La demora ha estât ocasionada per la len
titud del Jurat d ’ Expropiado, que tot ju s t fa  uns dies va resoldre 
l ’expedient. Esperem, dones, que Vadjudicado d ’aquest pro
jecte es pugui fe r  ben aviat.
Pavelló poliesportiu. El pavelló de Quart està en condicions 
de funcionar a pie rendiment i podem considerar-lo com una 
instal-lació amb unes prestacions excellents, el municipi de 
Quart se 7 mereix i estem convençuts que hem fe t  el que més 
convenia. Per això, no vull deixarpassar l ’oportunitat de defen- 
sar-Io davant algunes critiques sense fonam ent que m ’han arri- 
bat i, en aquest sentit, vull ressaltar l ’escrit que trobareu a les 
pagines interiors d ’aquest revista, on s ’informa detalladament 
de les despeses finals de la seva construcció.
Ja p er  acabar, vull recordar-vos que els propers dies 6, 7, 8 i 9 
de desembre tindrà Hoc la X II Fira Mercat de la Terrissa Cata
lana de Quart. Aquest any es fa rà  p er  primer cop al Pavelló i 
us animo a participar-hi activament perqué siguí també tot un 
èxit.

PERE CABARROCAS I  SITJES 
ALCALDE
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Un nou tractor per a l'Agrupació 
de Defensa Forestal de Quart

L'Agrupació de Defensa Forestal (ADF) de Quart ha 
estrenat un tractor nou. A resultes d 'una avaria important 
en el motor de l ’anterior tractor que fins ara s’utilitzava, 
es va prendre la decisió d’adquirir-ne un de nou.
La marca elegida és un John Deere i el model un 6110 
(4RM). Esta totalment equipat i disposa de les prestaci- 
ons suficients per fer els treballs per ais quals s’utilitzara 
habitualment.
L’Ajuntament de Quart ha contribuit logicament al seu 
finan^ament i en el pressupost d’enguany ja  va obrir una 
partida per a aquesta despesa. La resta l’aportaran la Dipu
tado de Girona i la Generalität a través de subvencions.

Quart ocupa un Hoc destacat 
entre els pobles del Gironés en 
matèria de recollida selectiva

L’any passat a Quart es varen recollir 57.912 kg de 
vidre, 85.236 kg de paper i cartró i 21.128 kg d’envasos 
lleugers, el que li ha permés ocupar un lloc destacat entre 
els municipis del Gironés en matèria de recollida selec
tiva, segons les dades facilitades pel Consell Comarcal, 
que gestiona aquest servei a 26 localitats de la comarca 
(totes excepte Girona).
En concret, Quart va ocupar el tercer lloc de la comarca 
en el rànquing de recollida de paper i envasos lleugers, 
només superat per Salt i Cassà de la Selva, i el quart 
lloc en el de vidre, superat pels mateixos dos municipis i 
també per Llagostera.
Aquests resultáis encara són millors si es calculen les

quantitats recollides per persona i any en cada municipi, 
ja  que a Quart són de 23 kg de vidre, 34 kg de paper i 
cartró i 8 kg d'envasos lleugers (llaunes, tetrabriks, plás- 
tics), a més de 4 kg de roba i calçat.
Des de FAjuntament, que presta el servei de recollida de 
trastos veils el tercer divendres de cada mes, es voi agrair 
la col-laborado dels veins del municipi i, al mateix temps, 
insistir en la necessitai de continuar fent ús deis diferents 
contenidors que hi ha distribuíts pel municipi -29 de vidre 
(verds), 28 de paper i cartró (blaus) i 27 d’envasos lleu
gers (groes), a més deis de roba i sabates de l’Associació 
Humana, per tal de preservar el medi ambient, ja  que 
el posterior reciclatge de les matéries recollides permet 
reduir el consum energétic, les emissions de gasos a l'a t
mosfera, la tala d 'arbres, entre d ’altres.

El Pie aprova un pressupost de 
357 milions per al 2001

L’Ajuntament de Quart, en la sessió plenária celebrada 
el passat mes de juny, va aprovar, amb el vot a favor de 
l’equip de govem del PSC i el vot en contra deis regidors 
de CiU, a l’oposició, el pressupost municipal per a l’exer- 
cici del 2001, que puja a 357.347.715 pessetes, laquai cosa 
representa un incrément de 107.297.715 pessetes respecte 
al de l’any passat. Els regidors de CiU van oposar-se al 
pressupost d’enguany al considerar que s’ha magnificat el 
capítol d'ingressos per tal de justificar les despeses pressu- 
postades.
En el capítol d ’ingressos cal destacar que les partides amb 
incréments més elevats respecte a l’any 2000 són l’IAE, 
ja que es considera l’ampliació de la matrícula de determi- 
nades empreses, i l’ICO i les taxes urbanístiques, perqué 
es preveu la construcció de nous habitatges i l’execució 
de la Unitat d’Actuació Cal Frare. També augmenten el 
ingressos en concepte de contribucions especiáis -per l’ai- 
xecament de voravies a la carretera de Girona i per la 
nova canonada d’aigües plujanes del camí de Can Rossa-, 
i d'alienació d'inversions reais -per la previsió de venda 
de diferents parcel-les de propietat municipal- així com les 
transferéncies deis Fons Nacional de Cooperado -perqué 
s’ha passat de 2.183 a 2.275 habitants-.
Per finançar les inversions pressupostades, i atés que el per- 
centatge d’endeutament de FAjuntament está molt per sota 
del que permet la normativa, s’ha previst un incrément de 
les operacions de crédit amb l’establiment d'un préstec de 
45 milions de pessetes a concertar a llarg termini i la for- 
malització d’un altre de 6 milions de pessetes amb la Dipu
tado de Girona.
La major part de les despeses pressupostades, perô, corres- 
ponen al capítol d’inversions, entre les quais cal destacar 
les segiients:
• Expropiado de terrenys de la zona verda per a l’execuciô
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de la plaça de Palol d'Onyar i construcció de la plaça.
• Acabament, equipament i millora d’accessos i enjardina- 

ment del pavelló i la zona esportiva.
• Ampliació i millora dels vestidors del camp de fútbol.
• Diposit i canonada d’aigua del Puig de les Bruixes.
• Sanejament de la carretera de Girona.
• Canonada d’aigües plujanes del camí de Can Rossa.
• Neteja de lleres del riu Celré.
• Equipament locals socials.
• Equip electro-mecànic.
• Skate-park i ping-pong.
• Adquisició de nous programes i equips informàtics.

L'Ajuntament insta al 
compliment de l'Ordenanca de 
vigilancia i control d'animals 

doméstics
Tot i que fa gairebé 6 anys que FAjuntament de Quart 

va aprovar l’Ordenan£a de vigilancia i control d ’animals 
doméstics, actualment encara es continúen rebent queixes 
de veíns per les molésties que ocasionen aquests animals 
i molt especialment perqué embruten els espais públics 
amb els seus excrements.
Es per aixó que FAjuntament reitera la necessitat que tots 
els propietaris d’animals doméstics compleixin les dispo- 
sicions d’aquesta ordenanza que regula les condicions que 
s’han de respectar per no causar molésties ais al tres veíns, 
garantir la convivéncia i Fabséncia de riscos sanitaris i 
evitar que s’embrutin els carrers i altres espais públics del 
municipi.
L’esmentada ordenanzaestableix que els propietaris d’ani
mals doméstics han de complir, entre d’altres, els següents 
preceptes:
• Censar i col-locar una placa identificativa ais animals.
• Evitar que els gossos transitin sense anar lligats.
• Controlar que els animals no siguin pel illosos per a les 

altres persones en les vies i espais públics, evitant que 
puguin causar danys a tercers per manca de vigilancia.

• Evitar les dejeccions deis animals en els espais públics 
-carrers, places, pares, jardins...-. Retirar i eliminar les 
dejeccions en el cas que els animals facin les seves deje- 
cions en zones destinades al tránsit de vianants.

Malgrat vetllar peí compliment d’aquesta ordenanza, 
FAjuntament demana la col-laboració de tots els propietaris 
d ’animals doméstics perqué no s’hagi d ’arribar a aplicar les 
sancions o les mesures coercitives que estableix la citada 
ordenanza, que poden arribar a la retirada de Fanimal.

/

Els treballs per fer arribar el gas 
natural van a bon ritme

Tôt i haver sofert un retard de força mesos -en principi 
es preveia que molts veíns del municipi en gaudissin a 
finals de l’any passat- el dia 2 d’abril del 2001 arribava 
finalment a Quart el gas natural, en acabar-se les obres de 
construcció del gasoducte Girona-Quart.
Actualment els treballs que han de permetre que els veíns 
de Quart puguin gaudir de gas natural per a la cuina, l’ai- 
gua calenta i la calefacció de les seves llars s’executen 
a un bon ritme. Així dones, si no es produeix cap altre 
imprevist, l’empresa Gas Natural calcula que entre finals 
del 2001 i principis del 2002 tots els quartenes que ho 
desitgin disposaran de gas natural en els seus domicilis. 
Cal destacar que a més de la construcció del gasoducte 
que porta el gas natural de Girona a Quart, l’esmentada 
empresa s’encarrega de la comercialització, la construcció 
de F iris i de la xarxa i, finalment, de la posada en marxa 
del servei.
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Noves installacions esportives
Pista d’skatepark
L’Ajuntament ha adquirit una pista d ’skatepark que pro- 
perament s’instal-larà al costat de l’aparcament del camp 
de fútbol de Quart.
La pista fa 8’6 metres de llargada, 2 ’44 metres d’amplada 
i 1 ’23 metres d ’alçada i la seva superficie lliscant està feta 
de fibra de fusta, un material a prova d’aigua i molt résis
tent a la calor. Aquesta superficie és molt llisa i ràpida 
però, alhora, les rodes s'hi aferren molt bé, el que permet 
realitzar millors acrobàcies que en d’altres superficies.
Al voltant de la pista d’skatepark, que disposa de les 
mesures de seguretat pertinents, s’adecentarà una zona on 
també es podrá patinar.
Amb aquesta nova instal-lació oferim un nou recurs lúdic/ 
esportiu, que havia sol-licitat un grup representatiu de 
joves que patinen des de fa temps pels carrers i places del 
nostre municipi. S’intentarà que aquest espai sigui un Hoc 
acollidor i que, al mateix temps, reuneixi les condicions 
adequades a la zona, l’activitat a realitzar-hi i el sector de 
poblado que hi passarà més temps.

Pista de tennis
Una altra instal-lació esportiva que s’ha agençât recent- 
ment és la pista de tennis, que s’ubica a la pista poliespor- 
tiva exterior del costat del camp de fútbol.
Aquesta instal-lació restarà oberta al public de les 9 del 
mati a 2/4 de 5 de la tarda i de les 7 de la tarda a 2/4 de 
12 de la nit els dies feiners i de les 9 del mati a les 6 de 
la tarda els dies festius i per utilitzar-la caldrà abonar les 
taxes fixades per l’Ajuntament, que son les següents:
• 1 hora i mitja, amb llum: 1.000 pessetes (6’01 euros)
• 1 hora i mitja, sense llum: 800 pessetes (4'81 euros)
• lloguer raquetes (unitat): 200 pessetes ( 1 ’20 euros)
• lloguer pilotes (4 unitats): gratuit
Pel que fa a la forma de pagament, cal respectar les 
següents normes:
• La reserva i el- pagament de la taxa establerta s’efectu- 

arà a les oficines de l’Ajuntament.
• Els usuaris no abonats hauran de fer efectiu el pagament 

de les referides taxes en el moment de formalitzar la 
reserva de la pista.

• En el cas dels abonats amb una reserva de pista per un 
période minim d’un trimestre i d ’una hora i mitja set- 
manal, la taxa establerta es rebaixarà en un 20%. En 
aquest cas, es pagará trimestralment i per endavant.

• En el cas de no poder realitzar l’activitat per a la quai 
s’ha réservât la pista, es retornaran els diners sempre i 
quan s’hagi comunicai la suspensió amb un minim de 
24 hores d’antelació.

• Caldrà mostrar el comprovant de pagament en el 
moment de recollir les claus dels vestidors.

Quant a les normes d’utilització, cal assenyalar que les 
claus dels vestidors, Hunts i material de l’activitat (anco- 
ratges i xarxa) s’han de recollir a les dependències del 
Pavelló Poliesportiu Municipal, on la persona responsable

d’aquesta instal-lació les entregará un cop hagi confirmai 
que es disposa del comprovant de pagament.
També cal tenir en compte que el muntatge i desmuntatge 
deis ancoratges i la xarxa van a cárrec del mateixos usu
aris de la instal-lació i que, un cop acabada l’activitat. 
les claus deis vestidors s’han de tornar al responsable del 
Pavelló.
Finalment, cal destacar que la pista poliesportiva exterioi 
continuará oberta a tothom que hi vulgui accedir de forma 
espontánia per practicar qualsevol deis esports per ais 
quals está preparada (tennis, fútbol sala, handbol...). En el 
moment que hi accedeixen usuaris que hagin reservat la 
pista, aquests tindran preferencia davant qualsevol activi- 
tat per a la práctica de la qual no s’hagi fet reserva.

Decret de suspensió de la 
prestació social substitutória

El 31 de desembre del 2001 quedará suspesa la prestacic 
social substitutória (PSS) del servei militar, segons esta- 
bleix l’article Ir. del Reial Decret 342/2001, de 4 d’abril, 
publicat en el Boletín Oficial del Estado (BOE) del 17 
d’abril d ’aquest any, que consta de dos articles, una dis
p o s ic i derogatoria i una disposició final .
L'article 2n d’aquest Reial Decret indica que “els objec- 
tors de consciéncia que en la citada data es trobin en situ
ado de disponibilitat o d’activitat passaran a la situació de 
reserva de la prestació social substitutória”.
Pel que fa a les disposicions, la derogatoria refereix que 
“queden derogades totes les disposicions d’igual o infe
rior rang que s’oposin a alió disposât en el présent Reial 
Decret” mentre que la final assenyala que aquest Reial 
Decret entrará en vigor l’endemà de la seva publicado en 
el BOE.
Aquest Reial Decret es justifica per la necessitai d’adap
tar el régim de la prestació social substitutória a la nova 
situació résultant d’haver-se avançai al 31 de desembre 
del 2001 la data definitiva de suspensió de la prestació del 
servei militar (Reial Decret 247/2001, de 9 de març), ja 
que, d’acord amb el que preveu la disposició final quarta 
de la Liei 22/1998, de 6 de juliol, d'Objecció de Consci
éncia i Prestació Social Substitutória, la data d'inici de la 
suspensió de la PSS ha de coincidir amb la d’inici de la 
suspensió del servei militar obligatori.
A més de la Liei 22/1998, de 6 de juliol, d’Objecció de 
Consciéncia i Prestació Social Substitutória, en la parí 
expositiva del Reial Decret també s’esmenta la disposi
ció addicional 13a de la Liei 17/1999, de 18 de maig, de 
Régim del Personal de les Forces Armades, que indicava 
que a partir del 31 de desembre del 2002 quedava suspesa 
la prestació del servei militar, regulada en la Liei Orgà
nica 13/1991, de 20 de desembre, del Servei Militar.
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Resposta al Consell Escolar
En el darrer exemplar de la revista El CELRE es va 

publicar un escrit del Consell Escolar del CEIP Santa 
Margarida de Quart que, amb el titol “Un conserge per a 
l’escola”, exposa una sèrie de motius pels quals es con
sidera que a l ’escola pública de Quart hi fa falta una per
sona que faci de conserge i que s’ocupi d’un seguit de 
petits treballs que, ara, segons l’escrit, queden desatesos o 
han de fer els mateixos mestres.
Unes pàgines més enrere d’aquest article que mencio- 
nem, es transcriuen dues cartes, una també del CEIP Santa 
Margarida referent a la petició d’un conserge i l’altra 
de l’Ajuntament contestant aquesta petició i exposant les 
raons per denegar-la.
Reproduir aquí una altra vegada els arguments deis uns i 
dels altres seria reiteratiu i no aportaría res de nou, però 
sí que volem fer constar que aquesta insistència en la peti
ció d’un conserge a càrrec del pressupost municipal no té 
raó de ser. Des de l'Ajuntament ja posem tots els mitjans 
possibles perqué les condicions de Feditici escolar siguin 
les més apropiades per a la docència. Pel que fa a les obli- 
gacions i competències municipals, insistim que no hi ha 
cap teina de les quals pogués fer un conserge que actual- 
ment quedi desatesa. Els espais escolars estan en bones 
condicions i la brigada municipal de serveis s’encarrega 
d’això i també de reparar els petits desperfectes que es 
produeixin i dels treballs de manteniment que facin falta. 
El personal de neteja s’encarrega de mantenir neta l’es
cola i el menjador escolar compta amb personal suficient- 
ment qualificai per tirar-lo endavant. Però a més a més, 
l’Ajuntament de Quart ja  compta amb personal en plan
tilla les úniques feines del qual són fer-se càrrec de dife- 
rents tasques auxiliars de Pescóla i de donar suport als 
mestres a les entrades i sortides i en la supervisió generai 
de Feditici. També, el personal municipal del pavelló poli- 
esportiu està a disposició dels mestres a l’hora de fer-hi la 
gimnástica.
Per tot això, tornar a demanar una altra vegada un con
serge per a Pescóla, quan aqüestes consideracions ja les 
hem exposades en diferents ocasions, només pot provo
car confusió en els pares intentant fer-los creure el que no 
és veritat: que sense un conserge l’escola no està en con
dicions per tal que s’hi exerceixi la docència. Mantenir 
aquesta postura només pot portar descrèdit per a l’escola 
mateix i malestar, totalment sense fonament, en els pares. 
Des de l ’Ajuntament seguirem millorant Feditici i les 
condicions materials de Pescóla i atendrem totes aquelles 
peticions raonades i assumibles pressupostàriament que 
en aquest sentit ens formuli l’equip de mestres. Només 
treballant tots plegats, amb voluntat, dedicació, vocació 
de servei i solucionant aquells problemes reais de Pes
cóla, podrem garantir l’ensenyament de qualitat que els 
infants es mereixen.

PERE CABARROCAS 
ALCALDE

Obertura del bar al Local Social
El dia 1 d’abril d’enguany es va posar en funcionament 

el bar del Local Social de Quart.
L'horari actual d’aquest bar va del matí a última hora de 
la tarda, tots els dies de la setmana menys els dilluns, que 
está tancat. Ofereix tots-els serveis propis d’aquest tipus 
d’establiments.
Volem recordar-vos que en mateix Local Social hi ha dues 
taules de tennis taula. Les persones interessades a practi
car aquest esport poden fer-ho dins l’horari del bar. Cal 
demanar les claus en aquest establiment.

Constitució del Grup Mixt a 
l'Ajuntament de Quart

Des del mes de juny d ’enguany hi ha un nou grup muni
cipal a l ’Ajuntament de Quart: el Grup Mixt. Aquest grup 
está integrat únicament per la regidora Núria Girones 
Pasólas.
Arran del decret d ’Alcaldía número 14/01, de 30 d’abril, 
peí qual es revoca l’adscripció a la Regidoría d’Esports 
de Núria Girones, aquesta va sol-licitar, mitjancant escrit 
de data 9 de maig, la baixa com a regidora de l ’equip de 
govern, tot passant a constituir-se com a Grup Mixt en el 
Pie Municipal.
En aquest sentit, actualment l’Ajuntament de Quart compta 
amb els següents tres grups polítics: Grup Municipal Inde- 
pendents-PSC, Grup Municipal CiU i Grup Mixt.

Les tasques que desenvolupava Núria Girones a la Regi
doría d’Esports han estat assumides peí regidor Caries 
Gutiérrez Medina i per F Alcaldía.
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Situaciô financera del nostre 
Ajuntament

Ultimament m ’han arribat veus, i fins i tôt he llegit en 
algun escrit malintencionat, que f  Ajuntament de Quart té 
dificultats économiques, que ha hagut de demanar préstecs 
i ha quedat endeutat. Aquesta circumstància dificultaria la 
gestio municipal i podria fins i tôt arribar a paralitzar-la. 
Tots sabem que les paraules i els conceptes tenen multi

ples interpretacions i si no els fem servir de manera acu- 
rada podem ocasionarequivocs que distorsionin la realitat. 
Aixô pot passar amb els termes “déficit pressupostari” o 
“endeutament”.
Es totalment cert que l’Ajuntament de Quart té concertats 
diferents crédits bancaris i té previst formalitzar-ne més. 
També és cert que l’Ajuntament pot presentar un résultat 
pressupostari sanejat amb un balanç économie globalment 
positiu. I és que les dues coses no son incompatibles. 
Aclarim-ho.
La Llei d’Hisendes Locals preveu que una de les fons 
de finançament, juntament amb els impostos i les trans- 
ferèneies de f  Estât, son, entre d'altres, les operacions de 
crédit. Recôrrer als préstecs per finançar les inversions és 
en aquest sentit tan légal com el cobrament de tributs. Son 
formes diferents de procurar uns ingressos que possibili- 
tin la realitzaciô d ’inversions i la prestacio de serveis. Tant 
en un cas com en l’altre estan regulats per la normativa 
corresponent, que estableix, igualment, les condicions i 
els limits d’aquestes modalitats d’ingressos de la tresore- 
ria municipal.
L’Ajuntament de Quart compleix escrupolosament amb 
la normativa pressupostària i no ha realitzat mai cap ope- 
raciô que no respecti o infringeixi allô que està legal- 
ment premés. És més, i pel que fa a les operacions de 
crédit, l ’Ajuntament de Quart està molt per sota dels limits 
legalment autoritzats “d ’endeutament”. Si ens atenem a la 
liquidacio del pressupost de l’any 2000, podem compro- 
var que el capital viu dels crédits vigents a llarg ternrini a 
31 de desembre pujava un import de 101.033.808 pesse- 
tes, el que suposa un 51’9% dels ingressos corrents liqui
dais l’exercici del 2000. Aquest percentatge és important 
perquè l’ünic limit que fixa la llei per concertar noves 
operacions de crédit és que no ultrapassi el 110% dels 
ingressos liquidais. Podem observar fàcilment que aquest 
percentatge màxim “d’endeutament” està molt per sota 
del que suporta actualment f  Ajuntament de Quart.
Per tant, si és voluntat de l’equip de govern i les necessi- 
tats ho aconsellen, res no impedeix demanar més crédits 
i estar encara dins la legalitat més estricta. L’Ajuntament 
pot augmentai' encara més el percentatge “d’endeutament” 
i no per aixô hipotecarem l’actuacio d’aquest o dels futurs 
equips de govern.
Som del parer que una bona gestio municipal ha de procu
rar rendibilitzar al màxim tots els recursos de finançament

legalment permesos per poder fer possible la realitzaciô 
del programa d ’inversions previst. Aquest és el nostre 
objectiu i, si no ho féssim així, alentiríem o no podriem 
complir amb l’execuciô'de nous equipaments ni les millo- 
res que el municipi de Quart necessita i que estem dispo
sais a realitzar.

JOSEP TORRENT 
REGIDOR D’HISENDA

S'anuMa el curs de calala 
previst per al setembre del 2001

El curs de català de nivell B, organitzat per TAjunta
ment de Quart junt amb el Consorci per a la Normalització 
Lingüística, que s’havia d’iniciar el passat mes de setem
bre, es va haver d’anul-lar perquè el Consorci no dispo
sava de fons per destinar-los a subvencionar els cursos de 
català programats per a l’any 2001.
Tot i això, no es descarta que per a l’any vinent es torni a 
organitzar aquest curs. Si fos el cas, tornariem a difondre 
informació per tal que els interessats hi puguin accedir.

Pistes scalextric
A partir del mes de novembre d’enguany, un grup de 

nois/es del municipi instal-laran una pista d ’scalextric en 
el local de l’antiga estació del Carrilet de Quart.
Aquesta activitat estará oberta a tothom que hi desitgi 
participar i només caldrá portar el propi cotxe, per poder 
“competir” amb la resta d’afeccionats.
Normalment els hi podreu trobar durant les tardes/nits 
dels dies laborables i les tardes dels dies festius, malgrat 
que aquest horari será flexible.
Finalment, cal recordar que es tracta d’una instal-lació 
municipal i, per tant, davant d’altres possibles activitats 
que s’hi puguin organitzar, es desmuntarien les pistes 
d’scalextric fins a la cloenda de 1’esmentada activitat.
Per obtenir més informació, cal contactar amb el técnic 
d’esports de l’Ajuntament de Quart.
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Cost del Pavelló Poliesportiu Municipal

El passai mes d'abril es va estrenar el Pavello Poliespor
tiu Municipal. Aquest pavello s’ha convertit, per les seves 
caractéristiques que combinen estructura i funcionalitat, en 
un equipament emblemàtic per al municipi de Quart i en un 
dels més modems de les comarques gironines. Les entitats 
esportives del poble, que amb insistència l’havien réclamât 
i a les quais, des de V Ajuntament, hem donat suport sempre 
i hem atès les seves pretensions, poden utilitzar-lo per a les 
seves activitats i contribuirà decisivament a fomentar i a 
donar un impuls important a l’esport de base i a totes aque- 
lles activitats que s’hi relacionen. Esta a disposicio de tots 
els veïns i ja està tenint l'acceptacio i el rendiment previst 
i que es mereix.
Com sigui, doncs, que ja està acabat i en pie funcionament, 
i a fi i efecte de donar transparència i objectivitat a la gestio 
econômica, presentem seguidament un resum numèric dels 
ingressos i les despeses que ha représentât la seva construc- 
ciô, d’acord amb les dades que es troben a la comptabilitat 
municipal.

COST DEL PAVELLO POLIESPORTIU

DESPESES 

Obres pressupostades
Son aquells treballs que s'han fet seguint el projecte redac- 
tat, el cost dels quais està també valorat en el mateix pro
jecte.
Certificacions la fa se  (de la 1 a la 17): 169.945.319 PTA 
Certificacions 2a fase (de la 1 a la 7): 66.449.555 PTA 
Certificacions 3a fase: 16.136.936 PTA 
Redaccio projectes i direcciô d ’obra: 16.136.936 PTA

Obres fora de pressupost
Son aquells treballs que no estaven recollits en el pressu
post o les modificacions i actualitzacions que ha convingut 
realitzar. Hem de tenir en compte que la redaccio del pro
jecte era de l’any 1995 i alguns aspectes (com pot ser la 
instal-lacio de les sis cistelles transversals o la preparacio

de la pista) no estaven previstos. Altres despeses, per la 
seva naturalesa, tampoc no estaven contemplades en el pro
jecte, com ara diferents aspectes de la posada a punt final 
del pavelló.

Treballs fora de pressupost: 22.841.657 PTA 
Total despeses: 297.593.678 PTA

INGRESSOS

En el capítol d’ingressos s’han comptabilitzat les subven- 
cions atorgades per les diferents administracions.
Direcció General de l’Esport: 77.000.000 PTA 
Diputació de Girona: 2.000.000 PTA 
Total ingressos: 79.000.000 PTA

RESUM ECONÓMIC

Cost construcció pavelló: 297.593.678 PTA 
Subvencions: 79.000.000 PTA 
Cost final: 218.593.678 PTA

Aquesta és la quantitat, a carree dels fons propis, que ha 
costat a l’Ajuntament de Quart la construcció del Pavelló 
Poliesportiu Municipal. No és el moment ni el lloc de fer-ne 
una valoració estrictament económica que, tot sigui dit, ha 
de comportar també un estudi, tant d’amortitzacions a llarg 
termini o de manteniments i d’altres despeses financeres, 
com d’ingressos per servéis o beneficis de l’immobilitzat. 
Un equipament esportiu d’aqüestes característiques aporta 
un rendiment i uns beneficis que no es poden reduir ni 
mesurar en termes corrents com “deure” i “haver” de simple 
manual comptable. En un nivell més elevat, el pavelló signi
fica, com a infraestructura pública, una millora substancial 
per al conjunt de la poblado del municipi, que veurá incre
mentada l’oferta d’activitats esportives i disposará d’una 
major qualitat en les condicions per practicar-les, tot plegat, 
en benefici del temps de lleure, de la cohesió social, la salut 
i Teducació dels nostres nens, joves i veíns en general d’ara 
i generacions futures. Aquests eren els objectius previstos 
quan es va acordar la seva construcció i, en aquest sentit, 
s’han assolit plenament.

REGIDORIA D’HISENDA
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Resum dels acords dels darrers plens municipals
Sessió ordinària del dia 18 d’abril de 2001
L'alcalde informa al Pie, entre d ’altres, dels segiients
assumptes:
- Del dossier que ha tramés el Consell Comarcal refe- 

rent a la memòria i al resum estadistic de l'any 2000 
del servei de recollida selectiva de deixalles, i els bons 
resultats que se’n desprèn per al municipi de Quart.

- De l'escrit del Consell Comarcal sobre el resum esta- 
distic del servei de recollida de gossos i gats abandonats 
i de la necessitai d'anar conscienciejant als ciutadans 
perquè no abandonin aquests animals.

- Del reinici de les obres de canalització del gas natu
rai, després d’un periode d’inactivitat ocasionat per un 
problema amb una propietat de Girona.

- De la proposta del Consell Comarcal per poder dispo
sar de més contenidors per a roba usada de l’Associa
mo Humana.

- Dels nous horaris de la metgessa i la infermerà al dis
pensari municipal de Quart.

- Del projecte que ha tramés la Diputació de Girona ano- 
menat “Vial per a l'extinció d’incendis de sota el Puig 
del Suro Robat a Madremanya”, que és el carni que des 
de Can Pujades de Montnegre passa per Can Vidal i 
arriba a Madremanya. La necessitai del seu eixampla- 
ment i millora és per poder deixar passar els camions 
de bombers en cas d’incendi. Les obres aniran a càrrec 
de la Diputació.

- De la resposta del cap provincial de Correus a la carta 
que li va trametre l’Ajuntament referent a les defici- 
ències en el repartiment de les cartes en alguns punts 
del municipi. Ens informa que properament donaran 
solució a aquests problemes. Suggereix el cap provin-

cial que els carters tenen dificultáis en el repartiment 
perquè molts habitatges no disposen encara de bùsties 
individualitzades i d’altres no estan degudament reto- 
lades amb el nom i adreça. Igualment demana que la 
gent posi correctament les adreces.

- Del nou programa de televisió "Memòria de Catalunya- 
Sota l ’ombra de les Muses”, que ha rodât un reportatge 
sobre el municipi de Quart que s’emetrà passat l’estiu 
per TV3. Els emplaçaments escollits han estât de Sant 
Mateu de Montnegre, de la Serralada de les Gavarres, 
i el més representatiu de la Creueta, Palol d’Onyar i 
Quart.

- Del comunicat del delegat Territorial del Govern de la 
Generalitat referent al fons d’ajut economie en projec- 
tes d’inversió en l’àmbit economie, social i cultural, 
que té prevista la Generalitat per compensar els muni- 
cipis que han quedat fora de l’objectiu 2 dels fons euro- 
peus. Diferents alcaldes de l’Alt Empordà i el Gironès 
vàrem mantenir una reunió amb el Director General 
d’Administrado Locai de la Generalitat per tractar 
aquest tema. En l’escrit ens informa que concretaran 
més endavant la quantitat d’aquestes ajudes.

- De la petició de la Federació Catalana de Basquetbol 
per organitzar la Fase Final del Campionat de Catalunya 
en la categoria Cadet Masculi, a celebrar els dies 4, 5 
i 6 de maig, en el Pavelló Poliesportiu Municipal de 
Quart. Considérant que les obres del pavelló estan a la 
fase final, creiem positiva aquesta celebració a Quart.

El Pie adopta, entre d ’altres, els acords segiients:
- Aprovar les actes de les sessions plenàries celebrades 

els dies 5 i 20 de maig de 2001.
Acceptar l’ajuda econòmica 

en concepte de subvenció a fons 
perdut, per import de 400.000 pes- 
setes, destinada a l’organització 
de la Fira Mercat de la Terrissa 
Catalana, concedida per la Dipu
tació de Girona, segons resolució 
del dia 6 de març de 2001.
- Sol-licitar al bufet d’advocats 
Ramon Massaguer i Lluis Pau un 
informe juridic sobre les normati
ves que regulen els vols en practi
ques d’un aéroport, els organismes 
responsables de vetllar pel seu 
acompliment i quines solucions i 
vies d’actuado poden emprendre 
els municipi s afectats a fi i efecte 
de cercar una solució a la pro
blemàtica exposada. Aquest acord
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s’adopta davant els problèmes que causen als veins 
de Quart els vols en pràctiques de F aéroport Girona- 
Costa Brava, una problemàtica que també afecta a la 
majoria de municipis colindants amb l’esmentat aéro
port, corn són Aiguaviva, Bescanó, Fornells de la Selva, 
Riudellots de la Selva, Salt, Sant Gregori. Vilablareix i 
Vilobi d’Onyar.

- Demanar al Departament de Medi Ambient de la Gene
ralität de Catalunya la incorporado de major superfi
cie al PEIN de les Gavarres, d’acord amb els limits 
que es grafien en els plànols que es trameten, junt amb 
aquest acord, a l’esmentat Departament. Aquest acord 
correspon a Fal-legaciô que formula l’Ajuntament de 
Quart al Pia Especial de delimitado definitiva de l’es- 
pai del PEIN les Gavarres, aprovat inicialment el 22 
de desembre del 2000, amb la intendo que s’inclogui 
tota la zona del massis del terme de Quart per tal de 
preservar-la com a espai natural.

Sessió ordinària del dia 7 de maig de 2001
L ’alcalde informa al Pie, entre d ’altres, dels assumptes
segiients:
- De les resolucions de F Alcaldía dels mesos de març, 

abril i primer de maig de 2001, corresponents ais 
décrets 8 al 15.

- Deis entrenaments que van fer el dia 27 d’abril els 
equips del Club de Bàsquet Quart al Pavelló Polies- 
portiu Municipal i que van suposar de fet Festrena 
d’aquest equipament. Així mateix, el cap de setmana 
del 4 i 5 de maig hi ha començat la competició normal 
dels equips de bàsquet del nostre municipi i també s’hi 
han jugat les finals dels Campionats de Catalunya de 
bàsquet de la categoria cadets.

- De les obres del Pavelló, tot indicant que actualment 
s’estan acabant petits details, així com Fenjardinament 
exterior i els accessos, i que properament es procedirà 
a instal lar-hi l’enllumenat.

- De l’orgue de Fesglésia parroquial, que està avariai 
i com que no es pot reparar 
se n’ha de comprar un de nou.
Es farà una recol-lecta popular 
per captar fons i l’Ajuntament 
subvencionará la compra d’un 
orgue. D’altra banda, la coral ha 
sol licitât fer els assajos a l’es- 
cola pública de Quart perqué hi 
ha piano.

- De l’escrit que ha tramés el 
director generai de Seguretat 
Ciutadana en resposta a la peti- 
ciò del Pie de 4 de desembre 
en què se sol-licitava un con- 
veni de cooperació perqué els 
Mossos d’Esquadra exercissin 
les funcions de policia locai a 
Quart. La resposta és que en els

municipis pertanyents a comarques on s’ha realitzat 
el desplegament integral dels Mossos, substituint a les 
forces i els cossos de seguretat de l’Estat, com és el cas 
de Quart, els requeriments que puguin fer els municipis 
en matèria de seguretat ciutadana són atesos mitjancant 
els serveis ordinaris del cos de Mossos d’Esquadra.

- De la petició feta pel diari “El Punt” perqué l’Ajunta- 
ment col-labori en Fedició en disc compacte (CD-rom) 
de la “Biblioteca Bàsica de les Comarques Gironines” 
(BBdGI) tal i com va fer en Fedició impresa i que tan 
bona acceptació està tenint entre els compradors.

- De l’oferiment del Centre Català de Reciclatge per fer 
una exposició de productes que han estat produi'ts a 
partir de materials reciclats. L’Ajuntament ha sol-licitat 
poder disposar d’aquesta exposició la setmana del 9 al 
17 de juliol, coincidint amb la Festa Major.

- De la nota tramesa per l’empresa Prodaisa, que gesti
ona el subministrament d’aigua potable a Quart, sobre 
la necessitat urgent d’instal lar una canonada d’impul- 
sió des del pou del Sr. Almansa fins al dipòsit de distri- 
bució d’aigua. Aquesta necessitat ve determinada per 
l’augment espectacular del consum d’aigua que es ve 
produint a Quart i que obliga a refo^ar els pous d’abas- 
tament pèr tal de garantir el subministrament d’aigua 
durant l’estiu.

El Pie adopta, entre d ’altres, els segiients acords:
- Aprovar l’acta de la sessió plenària celebrada el 18 

d’abril de 2001.
- Aprovar una moció que exigeix al Govern de l’Estat 

que respecti Factual mare de financament de l’Admi- 
nistració Locai, vigent fins el 2003, i que expressa el 
nostre desacord amb la possible desaparició de l’IAE 
sense establir abans quines serán les noves fonts d’in- 
gressos municipals que el compensin i que garanteixin 
que en cap cas hi haurà una disminució dels recursos 
económics actuals.

- Aprovar una moció declarant-nos “Ajuntament per la
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Pau” i mostrant la voluntat de convertir-nos en agent 
actiu a favor de la Cultura de la Pau.

- Aprovar una moció en què reafirmem la nécessitât que 
es compleixi l’acord de pau signât entre les dues parts 
en confi icte, el Regne del Marroc i el Front Polisario, 
i per tant, la celebraciô d’un referèndum lliure, just i 
imparcial per decidir el futur del poble sahraui; donem 
suport al Pia de Pau aprovat; i instem a les Nacions 
Unides a actuar decididament en la recerca de soluci- 
ons.

- Aprovar defmitivament el projecte d’obra ordinària 
titulada “Construcciô d’un dipòsit d’emmagatzematge 
d’aigua per a servei municipal”, redactat per l’engi- 
nyer del Conseil Comarcal del Gironès Jordi Güell i 
Camps, amb un pressupost d'execució per contracta de 
35.325.910 pessetes. L’acord s’adopta perquè aquest 
projecte havia estât aprovat inicialment pel Pie del 5 de 
febrer de 2001 i no es van presentar reclamacions ni al- 
legacions durant el termini d’informació püblica.

- Atorgar a l’organització no governamental "Manos 
Unidas” una ajuda econòmica de 100.000 pessetes des- 
tinades a finançar la construcciô d’un hospital a Tindi- 
vanan (India)

- Aprovar una moció de rebuig als atemptats comesos 
per l’organització terrorista ETA en piena campanya 
de les eleccions autonòmiques del Pais Base.

Sessió ordinària del dia 4 de juny de 2001
L ’alcalde informa al Pie, entre d ’altres, dels assumptes
segiients:
- De la constitució del grup mixt, intégrât per la regidora 

Nüria Gironès i Pasolas, la quai és portaveu d’aquest 
grup.

- De la reuniô mantinguda amb représentants de l’Insti
tut Català del Sòl de la Generalitat, a iniciativa seva, 
per tractar de desenvolupar la zona urbanitzable del 
sector de l’Església de Quart.

- De les obres iniciades la setmana passada a la xarxa 
d’aigua a proposta de l’empresa concessionària PRO- 
DAISA, consistents en una canalització per portar l’ai- 
gua que va des del sector del carrer Santa Margarida 
fins al sector de l’església a fi i efecte de garantir el 
subministrament durant l’estiu.

- De la propera instal-lació d’una pista de Skate Park a la 
zona esportiva.

- De les activitats de ping-pong, que ja  fa temps que 
es realitzen al locai social de Palol d’Onyar, i que a 
partir d’ara també es podran practicar al locai social de 
Quart.

- Dels campionats provincials de BTT, que el passât cap 
de setmana es van dur a terme a Quart.

- De la preparació del torneig de futbol sala, dintre dels 
actes programats per la Festa Major d’enguany.

- De les colonies d’estiu per als nens saharians.
- De l’organització del Casal d'Estiu.
- De la petició verbal de PAPA per portar a terme un

casal a Pescóla la darrera setmana de juny.
- De l’organització per al primer diumenge de juliol de 

l’excursió homenatge a la gent gran de Quart.
- De les deficiències estructuráis a l’edifici de l’església 

de Quart. Un tècnic del Bisbat l ’ha estudiat i ha détec
tât goteres al sector de la sagristia que provenen del 
mal estât del teulat. També ha observât unes esquer- 
des molt importants en diferents punts de l’edifici. A la 
comissió d’aquest mes de juny que farà el Bisbat, el Sr. 
Lluís Tomàs n’informarà en detall.

- De les revedles de Sant Joan que se celebraran a Quart 
i a Palol d’Onyar. L’Ajuntament hi col-labora sufragant 
la despesa del grup musical.

- De Pescrit del Sr. Mateu Amat comunicant a P Ajun
tament el dret de servitud que li correspon a ell i a la 
resta de propietaris del sector (zona de Ca P Arbeca i el 
Redós), amb una ampiada de 4 métrés, segons consta 
en l’escriptura pública de data 21.06.1977.

- De l’adjudicaciô de les obres de perllongació del carrer 
Emili Grahit de Girona fins a la Creueta a l’empresa 
Aglomeráis Girona, i de la redacció de les actes prè- 
vies a l’ocupaciô de les finques afectades d’expropia- 
ció.

- De la concessió per part de la Diputado de dos milions 
de pessetes per reformar l’Església de Sant Mateu de 
Montnegre. Pel que respecte a la subvenció del Depar- 
tament de Cultura de la Generalitat, caldrà esperar la 
publicado de les convocatôries al DOG.

- De les queixes que hem fet arribar al rector de la Uni- 
versitat de Girona per l’empastifada de cartells que han 
fet a Quart, anunciant la festa major de la UdG.

El Pie adopta, entre d ’altres, els segiients acords:
- Aprovar Pacta de la sessió plenària celebrada el 7 de 

maig de 2001.
- Modificar la part dispositiva final del punt segon de 

Pacord plenari de data 25 d’agost de 1999 sobre retri- 
bucions dels membres de la Corporació amb els termes 
segiients: Portaveus de grups politics: 180.000 pesse
tes, en substitució de portaveu de l’oposiciô. Regidors 
sense adscripció a cap regidoría: 120.000 pessetes, en 
substitució de regidors de Poposició”. Aquest acord 
s’adopta atesa la constitució del Grup mixt, format per 
la regidora Nuiria Gironès i Passolas, que és portaveu 
d’aquest grup.

- Assignar als grups polítics municipals la segiient dota
d o  económica amb carácter anual: Per cada grup polí- 
tic: 20.000 pessetes. Per cada regidor intégrant del 
grup: 15.000 pessetes. Aquest acord, que indica que 
els grups polítics hauran de portar una comptabilitat 
específica d’aquesta dotació, que posaran a disposició 
del Pie sempre que aquest ho demani, s’adopta atenent 
Pacord plenari sobre retribucions dels membres de la 
Corporació citat en el punt anterior i atesa la constitu
ció del Grup mixt.

- Aprovar la composició següent de la Comissió Espe-
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cial de Comptes: President, Pere Cabarrocas i Sitjes; 
Vocals del PSC, Josep Torrent i Solà i Valenti Prats 
i Palomo: Vocal de CiU, Pau Josep Martín i Medina; 
Vocal del Grup mixt: Núria Gironés i Passolas. Aquest 
acord s’adopta perqué la regidora Nüria Gironés s’ha 
separat del Grup Independents del PSC i s’ha intégrât 
en el Grup mixt.

- Ratificar l’acord de la Comissió de Govern de data 23 
de maig de 2001 referent a la sol-licitud de subvenció a 
la Junta de Résidus per a la neteja d’abocadors incon- 
trolats.

- Ratificar la resolució de 1’Alcaldía número 21/01, de 
data 28 de maig de 2001, relativa ais recursos conten
ciosos administratius número 239/2001, i 274/2001, 
interposais per Residencial La Bobila, SL i Dragados 
y Construcciones, SA, respectivament. contra la reso
lució de F Alcaldía 32/00 referent al requeriment a 
Fentitat mercantil “Residencial La Bobila, SI” a qué 
compleixi la totalitat de les obres del projecte d'urba- 
nització de la unitat d’actuació “E” La Bóbila. L’acord 
també declara justificada la urgéncia de la citada reso
lució.

- Acceptar la concessió d’una subvenció de 250.000 pes- 
setes atorgada per la Diputació de Girona per desti
nar-la a finançar parcialment l’edició de la revista “El 
Celré”.

- Acceptar la concessió d’una subvenció de 200.000 pes- 
setes concedida per la Diputació de Girona per desti- 
nar-la a Porganització del XXI Concurs de Cerámica.

- Rescindir a 1 ’empresa Eurest Col-lectivitats, S A., a partir 
de la finalització del present curs escolar 2000/2001, 
el contracte de prestació del servei de subministrament 
diari de menjar élaborai al CEIP Santa Margarida de 
Quart, i manifestar que F Ajuntament convocará un nou 
concurs per a la prestació de Fesmentat servei.

- Aprovar inicialment el Pressupost General de la Cor- 
poració Municipal de Quart per a l’any 2001, que puja 
a 357.347.715 pessetes.

- Aprovar una moció en relació a la legionel-losi. L’es- 
mentada moció acorda adaptar la normativa municipal 
que estableix el sistema d’intervenció administrativa i 
de control de les activitats susceptibles de generar un 
impacte ambiental, al que disposa el Decret 417/2000, 
de 27 de desembre, pel quai s’estableixen amb carácter 
d’urgéncia les condicions tecnicosanitáries aplicables 
ais aparells i equips de transferencia de massa d’aigua 
en corrent d’aire amb producció d’aerosols per a la pre- 
venció de la legionel-losi. A més aprova la creació d’un 
cens on es registrin els titulars de les instal-lacions sus
ceptibles de difondre la legionel-la, i l’establiment de 
les mesures de control d’aquestes instal-lacions de con- 
formitat amb el que regula el Decret esmentat abans. 
Finalment, s’acorda delegar a la Diputació o al Conseil 
Comarcal del Gironés el control dels aparells suscepti
bles de produir la legionel-losi.

- Aprovar una moció sobre Foficialitat del català a la

Unió Europea. Després de preguntar al Consell d ’Eu- 
ropa que expliqui perqué no considera el catalá com 
una llengua plenament reconeguda a nivell internaci
onal, quan és una institució destinada a fomentar la 
diversitat i la pluralitat, la moció demana a la Unió 
Europea que reconegui la nostra llengua com a idioma 
oficial; insta les institucions de Catalunya a prendre les 
mesures necessáries perqué durant FAny Europeu de 
les Llengües 2001, les dues institucions que el promo- 
cionen, deixin de considerar el catalá com a una llen
gua minoritaria i la reconeguin oficialment; i sol-licita 
al Govern de FEstat espanyol que deixi d’evitar que 
el catalá sigui reconegut com a llengua oficial de la 
Unió Europea. També es decideix comunicar aquesta 
moció a la Comissió Europea, al Parlament Europeu, 
al Parlament de Catalunya, al Govern de la Generalitat 
de Catalunya, al Govern de FEstat espanyol, a la Fede
rado de Municipis de Catalunya i a F Associació Cata
lana de Municipis i Comarques.

- Autoritzar l'ús com a despatx deis diferents grups polí- 
tics de la Corporació de la Sala d’Actes de l’Ajunta- 
ment; manifestar que per fer ús de les instal-lacions 
municipals, local social i pavelló poliesportiu, s’ha de 
sol-licitar per escrit a FAjuntament a efectes de la seva 
programació; i redactar un reglament d’usos del pavelló 
poliesportiu per a la seva aprovació peí Pie de F Ajun
tament.

- Desestimar una moció del Grup de CiU que proposava 
presentar al Pie l’expedient número A41/00 del Tri-
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bunal de Cuentas, considérant el seu sobreseïment, i 
donar per tancat el procediment de reintegrament.

Sessió ordinària del dia 9 de juliol de 2001
L ’alcalde informa al Pie, entre d ’altres, dels assumptes
segiients:
- De la tècnica sociocultural Gloria Camps i Palomino, 

que ha deixat de prestar els seus servéis, per voluntat 
propia, a l’Ajuntament de Quart, per haver trobat una 
feina millor.

- De l’inici de les obres de soterrament dels servéis i 
aixecament de les voravies de la Crta. de Girona.

- Del trenat de les línies eléctriques dels nuclis de la Cre- 
ueta i de Palol d’Onyar.

- De la subvenció atorgada pel Departament de Treball 
per al projecte educatiu dels Habitatges Barceló dins 
del Pía d’Ocupació.

- De l’escrit presentai per Joan Amat i Solés comuni- 
cant a l’Ajuntament el dret de servitud que li corres- 
pon a eli i a la resta de propietaris del sector (zona 
de Ca l’Arbeca i el Redós), amb una ampiada de 4 
metres, segons consta en l’escriptura pública de data 
21.06.1977.

El Pie adopta, entre d ’altres, els segiients acords:
- Aprovar Pacta de la sessió plenària celebrada el 4 de 

juny de 2001.
- Aprovar defmitivament el Pressupost General de la 

Corporació Municipal de Quart de l’exercici 2001, que

puja a 357.347.715 pessetes, amb els mateixos termes 
adoptats en Paprovació inicial del dia 4 de juny de 
2001.
Aprovar les segiients certificacions de les obres del 
pavelló poliesportiu de Quart, subscrites pel director 
de l ’obra Lluís Sánchez i Cuenca, pels imports que es 
detalles: certificació número 17 (última de la la  fase), 
per import de 6.481.739 pessetes; certificació número 
6 (2a fase), 5.307.355 pessetes; certificació número 7 
(última de la 2a fase), 15.632.872 pessetes; certificació 
número 1 (única de la 3a fase), 22.521.783 pessetes. 
Establir que les sessions ordinàries del Pie de l’Ajun- 
tament de Quart se celebrin el primer dilluns de cada 
mes, a excepció del mes d’agost. que tindrà carácter 
d’inhábil a efectes de celebració de sessions ordinà
ries, sens perjudici que es pugui convocar una sessió en 
carácter extraordinari atesa la urgència dels assumptes 
que s’hagin de tractar. L’acord, que indica que les ses
sions tindran Hoc a 2/4 de 10 de la nit a la Sala d’Ac
tes de P Ajuntament, també faculta l’alcalde a posposar 
o avançar la celebració de la sessió ordinària del Pie, 
dins el mateix mes de la seva celebració, quan el dia 
fixât sigui festiu o es trobi inclòs en un période vacaci- 
onal.
Alienar mitjançant subhasta pública quatre parceMes 
de propietat municipal situades en el carrer Tren (urba- 
nització el Carrilet) de Quart, dues de 537,609 m2 de 
superficie, una de 645,609 m2 i l’altra de 559,111 m2. 
L’acord, que inclou Paprovació del Plec de condicions 
juridic econòmic-administratives que han de regir la 
subhasta i l’anunci de la licitació, s’adopta per finançar 
les inversions previstes en el pressupost de Pexercici 
del 2001.
Convocar la contractació mitjançant concurs per pro
cediment obert del contracte de prestació del servei 
de subministrament diari de menjar elaborai al CEIP 
Santa Margarida de Quart. A més d’aprovar la despesa 
corresponent amb càrrec al pressupost del 2001, i atesa 
la necessitai de contractar aquest servei abans del 17 
de setembre, data d'inici del curs escolar, es declara de 
tramitació urgent l’expedient amb reducció de terminis 
a la meitat i s’assenyala que el servei es podrá comen- 
çar a prestar abans de la formalització del contracte. 
Ratificar i convalidar a tots els efectes administratius 
P acciò administrativa interposada pel Consorci Local- 
ret en representació, entre d’altres, d’aquest municipi; 
davant el Ministeri d’Hisenda mitjançant escrit présen
tât el dia 27 de març del 2001, requerint la correcta 
liquidació de la compensació substitutória dels tributs 
locáis de les empreses del Grup Telefónica i sol
licitant informació detallada sobre la gestió tributària 
de l’esmentada compensació. També s’acorda presen
tar davant el Ministeri d ’Hisenda un escrit d’adhesió a 
l’esmentada acciò interposada per Localret, a qui s’au- 
toritza expressament per dur a terme les accions admi
nistratives i judicials que siguin necessàries per exigir

Peca de col lecció adquirida per i'Ajuntament de Quart.
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la citada liquidació i per la defensa i restitució, en el 
seu cas, deis interessos économies d’aquesta corpora- 
ció presumptament perjudicats.

- Aprovar provisionalment la modificado de l'Orde- 
nança fiscal reguladora de la taxa peí subministrament 
d’aigua potable següent:
“Annex de tarifes
Taxa reguladora del subministrament d’aigua potable. 
Tarifa primera: Taxa peí subministrament d’aigua del 
nueli de la Creueta.
Bloc I (mínim) de 0 a 10 mVabonat/mes: 52 PTA/m 3. 
Bloc II, de més de 10 a 16 mVabonat/mes: 66,2 
PTA/m3.
Bloc III, de més de 16 m3/abonat/mes: 90,81 PTA/m3.” 
Aquest acord d’aprovació provisional, que esdevindrá 
definitiu si no es presenten al-legacions o reclamaci- 
ons dins els 30 dies del termini d’informació pública, 
s’adopta perqué el nueli de la Creueta s’abasta de la 
xarxa d’aigua de Girona, Sait i Sarrià de Ter.

- Aprovar l’activitat i el pressupost, que puja a 7 mili- 
ons de pessetes, de la XII Fira-Mercat de la Terrissa 
Catalana 2001, a celebrar els propers dies 6, 7, 8 i 9 de 
desembre, i sol-licitar al Conseil Comarcal del Gironés 
la máxima ajuda económica possible per destinar-la a 
finançar parcialment la citada Fira amb el compromis 
de fer constar el suport d’aquesta entitat en el material 
divulgatiu de la Fira.

- Aprovar Tactivitat, pressupost i l’informe emés per 
l’Alcaldia referent a l’organització del XXI Concurs de 
Cerámica i sol-licitar al Conseil Comarcal del Gironés 
la máxima ajuda económica possible per destinar-la a 
finançar parcialment l’esmentat Concurs amb el com
promis de fer constar el suport d’aquesta entitat en el 
material divulgatiu del concurs.

- Aprovar l’adhesió del municipi de Quart al II Congrès 
de municipis de Catalunya i nomenar tres delegats, un 
per cada grup municipal, per participar-hi.

Sessió ordinaria del dia 12 de setembre
L ’alcalde informa al Pie els assumptes següents:
- De les resolucions de 1’Alcaldía del número 16 al 34 

¡ especifica, concretament, el decret 31/01 d’aprova
ció de la liquidació del pressupost de Texercici 2000 
i, també, d’acord amb l’article 21.1 .h) de la Llei de 
Bases de Régim Local, el nomenament del personal 
laboral següent: Vicens Casamau i Comes, per al lloc 
de treball de guarda i manteniment del pavelló i equipa- 
ments esportius de Quart durant el période 2000-2001, 
i Maria Dolors Puig i Company, per al lloc de diplo
mada en educació infantil a la Llar d’Infants “La Bal- 
dufa”.

- De la participació de l’Ajuntament de Quart en la pro
pera edició de la Fira de Calella per promocionar, tal i 
com s’ha fet els darrers anys, la Fira-Mercat de la Ter
rissa Catalana de Quart.

- Del resum de despeses del Pavelló Poliesportiu Muni

cipal de Quart, en tots els seus aspectes de construcció, 
redacció de projectes i direcció d’obra. El cost final de 
l’obra ha estât de 297.593.678 pessetes. Un cop dedu- 
i'des les subvencions aportades per la Direcció General 
de l’Esport i la Diputació de Girona, que ascendeixen 
a 79.000.000 pessetes, representa que per a l’Ajunta- 
ment el cost final del pavelló ha estât de 218.593.678  
pessetes.

- De Taportació de l’Ajuntament de Quart de 727.500  
pessetes pels projectes de Solidarität i cooperació 
emmarcats en l’acord d’agermanament de Quart i 
Kukra-Hill. Aquesta quantitat es transfereix al grup 
SolidariQuart, que és qui la controla i la destina a 
cadascun deis projectes.

- De l’organització d’una pedalada-caminada de Girona 
a Sant Feliu, promoguda pel Consorci de la Via del 
Tren per commemorar el primer aniversari de l’estrena 
de la ruta del carrilet. A cada municipi s’oferirà un 
refrigeri als participants.

- Deis escrits adreçats al Departament de Medi Ambi
ent de la Generalität exposant-los la problemàtica que 
representa per a la fauna autòctona la presència de gran 
nombre de visons en diferents rius, camps i boscos del 
nostre municipi, ja que causen danys ais peixos i ani
mais autóctons. Es demana una actuació per pal-liar 
aquests danys i reduir el nombre de visons.

- De la celebració del XXVé Memorial Mateu Peli que, 
organitzat per la Federació Catalana de Basquetbol, va 
tenir lloc al Pavelló Poliesportiu Municipal els dies 1 i 
2 de setembre.

- De la compareixença davant els Mossos d’Esquadra 
del regidor d’aquest Ajuntament Josep Muñoz perqué 
quedi constancia deis insults i amenaces rebudes del 
Sr. Calero el dia 7 de setembre al matí.
El Pie adopta, entre d’altres, els següents acords:

- Aprovar Pacta de la sessió plenària celebrada el 9 de 
juliol de 2001.

- Adjudicar el concurs per la prestació del servei de sub
ministrament diari de menjar élaborât al CEIP Santa 
Margarida a l’entitat mercantil Bruvi, SA com a autor 
de la proposta més avantatjosa, en conjunt, per a la 
Corporació, amb subjecció al plec de clàusules admi
nistratives particulars, el plec de prescripcions técni- 
ques i per les propostes presentades pel contractista. 
Aquest acord inclou la declaració de validesa de l’acte 
de licitació i estableix que la despesa anirà a càrrec a 
la partida número 422 221 09 del pressupost de l’exer- 
cici 2001 . També cita a l’empresa adjudicatária perqué, 
quan se li digui, concorri a formalitzar el contraete 
administratiu corresponent i perqué presenti una còpia 
de la pólissa d’assegurança per cobrir els rises indem- 
nitzables derivats de possibles intoxicacions i accidents 
fruit de l’execució del contraete.

- Adjudicar el solar de propietat municipal del carrer Tren 
de 559.11 1 m: de superficie a Josep Solà i Colomer 
i Guillermina Mora i Maruny pel preu de 12.800.000
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pessetes, una parcel-la que figura inscrita en el Registre 
de la Propietat núm. 1 de Girona (Tom 2.819. Llibre 
33. Foli 197. Finca núm. 1.591. Inscripció la). A més 
de donar de baixa aquesta parcel-la del catàleg de béns 
patrimonials de FAjuntament, l’acord requereix als 
adjudicataris a acreditar, en el termini de 15 dies natu- 
rals, que han constitu'ít la garantía definitiva, xifrada en 
593.920 pessetes, i també els cita perqué, quan se’ls 
hi digui, concorrin a formalitzar l’escriptura pública 
de compra-venda davant de notari. L’acord també esta- 
bleix que es retorni la garantia provisional dipositada 
per a la resta de licitadors que van concórrer a la sub
hasta pública per a la compra-venda de quatre solars 
municipals del mateix carrer. En aquest sentit, s’asse- 
nyala que la venda de les altres tres parcel-les es va 
declarar deserta perqué la Mesa de contractació no va 
admetre F oferta global pels quatre solars presentada 
per l’entitat Arilai, SL, ja que contravenia la cláusula 
número 2 del Plec de condicions económica-adminis- 
tratives de la subhasta i l’article 42 del Reglament de 
patrimoni dels ens locáis.

- Formular al-legacions davant de la Subcomissió Ter
ritorial de Cooperado Local a l’atribució inicial del 
Pía Unie d'Obres i Servéis de Catalunya (PUOSC) any 
2002 en el sentit següent:
Sol-licitar un canvi de desti de l’obra atribuida inicial- 
ment en el PUOSC any 2002 titulada “Portada d’aigua 
des de la canonada de la Costa Brava fins el dipòsit del 
Puig de les Bruixes”, amb un pressupost de 39.087.297

Pega de col-lecció adquirida per I'Ajuntament de Quart.

pessetes, per l’obra titulada “Abastament d’aigua a 
Quart des de la xarxa de Girona per la Creueta”, amb 
un cost d’execució per contracta, segons la memòria 
valorada, de 39.087.296 pessetes, i demanar el mante - 
niment de la subvenció atorgada inicialment per import 
de 21.498.013 pessetes.

- Fixar com a festes locals del municipi de Quart per a 
F any 2002, retribuïdes i no recuperables, els dies 22 
de juliol i 29 d’octubre, i comunicar aquest acord al 
Departament de Treball de la Generalitat de Catalunya 
als efectes de la seva publicació en el calendan laboral 
de festes de Catalunya.

- Ratificar F acord adoptat per la Comissió de Govern del 
8 d’agost del 2001 d’acceptació d’una subvenció del 
Departament d’Ensenyament per import de 2.640.000 
pessetes, destinada a la Llar d’Infants “La Baldufa”.

- Atorgar a l’Associació Espanyola contra el Cáncer, 
Junta de les comarques gironines, una ajuda econòmica 
per import de 50.000 pessetes. Aquest acord s’adopta 
perqué l ’esmentada associació havia demanat una sub
venció per destinar-la al manteniment dels seus progra
mes d’ajut al malalt oncologic i als sens familiars.

- Iniciar el procediment de revisió d’ofici dels actes 
administratius d’atorgament de llicéncies d’obres asse- 
nyalats per la part actora en el recurs contenciós admi- 
nistratiu 3001/96, présentât per Josep Majó i Escuder 
contra FAjuntament de Quart. Amb aquest acord s’acata 
la senténcia 587 dictada pel Tribunal Superior de Jus
ticia de Catalunya, Sala Contenciosa Administrativa, 
Secció Segona.

- Encarregar a l’arquitecte técnic municipal la redacció 
i direcció del projecte d’enderroc d’una coberta i pos
terior reconstrucció adequada a la normativa urbanís
tica de Fhabitatge situât al carrer Gavina, 7 de Palol 
d’Onyar a l’objecte d’ajustar-se a les llicéncies conce- 
dides amb els número 92/90 i 65/92. L’acord assenyala 
que aquest projecte no es redactará fins a la fmalitza- 
ció del període de 15 dies en qué es fixa el tràmit d’au- 
diéncia que es dóna als veins afectats per manifestar 
a FAjuntament la seva voluntat de procedir a l'ender- 
roc voluntáriament o, en cas contrari, per presentar al- 
legacions, documents i justificacions en defensa dels 
seus interessos. Aquest acord, que indica que totes 
les despeses que generi el procès d’enderroc serán a 
càrrec dels intéressais, s’adopta perqué, tot i els reque- 
riments de FAjuntament, els ve'íns afectats -Juan Yáñez 
Batista, José Antonio Yáñez Cano i Isabel Cano Peñas
es resisteixen a enderrocar les obres executades en 
excès a Fhabitatge, tal corn va ordenar el Pie en sessi
ons celebrades el 8 de juliol de 1994 i el 1 9 de febrer de 
1998 i malgrat que el 14 de setembre de 1997 el Tribu
nal Suprem va dictar un auto declarant ferma la sentén
cia del Tribunal Superior de Justicia de Catalunya que 
desestimava el recurs contenciós-administratiu inter
posât pels citats ve'íns contra l’acord municipal d’en
derroc.



Estand de l'Ajuntament de Quart a la Fira de Calella i Alt Maresme.

— — ..

Els canvis d’ubicació i de dates de celebració, principáis novetats de la 
XII edició de la Fira Mercat de la Terrissa Catalana
La XII Fira Mercat de la Terrissa Catalana de Quart 

presenta dues novetats destacables en relació amb les edi- 
cions anteriors: el canvi de dates de celebració i d ’em- 
plaçament, ja que enguany es dura a terme del 6 al 9 de 
desembre a l’interior del Pavellô Poliesportiu Municipal, 
mentre que fins ara sempre s’havia fet el mes de maig i a 
faire lliure.
Aquests canvis es van acordar en la reunió que el setembre 
de l’any passât van dur a terme représentants de f  Ajunta- 
ment, deis expositors i deis terrissaires locáis i pretenen 
reactivar la fira, que els dos últims anys havia patit una 
davallada pel que fa a l’assistència de públic, tant en la 
seva primera edició del nou mil-lenni com en les posteri- 
ors.
En relació al canvi de dates, es va considerar que el mes 
de desembre és una época més adequada que el maig per 
fer la Fira i que, per tant, repercutirá positivament en la 
seva celebració, perqué, d’una banda, els artesans terris
saires tenen més estoc de productes i hi haurà més mate
rial exposât i, d’altra, son uns dies en què molta gent 
adquireix els régals de les festes nadalenques.
El canvi d’emplaçament, per la seva part, està força rela- 
cionat amb el canvi de dates, atès que, a més de decidir-se 
perqué es disposa d'unes installations adequades per aco- 
llir la Fira que abans no hi havia, com son les dependèn- 
cies del nou Pavellô Poliesportiu Municipal, es va tenir en 
compte que, passant-la al mes de desembre, calia poder-la 
fer independentment del temps que fes, una garantía que 
no es tindria si es continués organitzant a fa ire  lliure.
A part d ’aquests canvis, la Fira continuará comptant amb 
un total de 42 expositors, tots ells artesans terrissaires 
d’arreu de Catalunya amb fexcepció del terrisser fora que 
cada any convida l’organització per mostrar un tipus dife- 
rent de producte que sigui representatiu d’una zona de la 
resta de f  Estât espanyol.
La Fira també comptará amb un estand-taller per realitzar

demostracions d’elaboració de la terrissa tradicional de 
Catalunya que installant l’organització, la qual premiarà 
l’espai més ben decorai pels expositors participants, tot 
valorant l’originalitat i presentació de les peces.
El recinte firal restarà obert al public de les 10 del mati 
a les 8 del vespre, ininterrompudament, per tal de faci
litar que durant els citats quatre dies del mes de desem
bre tothom que ho desitgi pugui acostar-se fins a Quart 
per veure els productes exposais per cada artesà i com
prar els que més li agradin, ja  que no s’ha d’oblidar que 
es tracta d’una mostra que pretén promocionar l’activitat 
terrissaire, tant des de la vessant cultural com de l’eco
nòmica, per la qual cosa es venen totes les peces que 
s’exposen, aixi com la peça col leccionable que es fa 
expressament per a cada edició. En aquest sentit, cal indi
car que els artesans terrissaires participants estan obligats 
a mantenir el preu inicial dels productes exposats tots els 
dies de la Fira.
S’ha de destacar que la Fira Mercat de la Terrissa Catalana 
de Quart és l’unica d’aquest tipus que té Hoc a Catalunya, 
està organitzada per l’Ajuntament de Quart i l’Associació 
de Terrissaires Artesans de Quart, a través d ’una Comis- 
sió Organitzadora, i compta amb el suport del Departa- 
ment d’industria, Comerç i Turisme, el CIDEM, el Centre 
Català d’Artesania, la Direcció General de Comerç de la 
Generalitat de Catalunya, la Diputació de Girona, el Con
seil Comarcal del Gironès i la Cambra de Comerç, Indus
tria i Navegació de Girona.
Per acabar, cal recordar que aquesta Fira ha esdevingut un 
referent important en l ’àmbit de la terrissa catalana i que 
contribueix a difondre arreu de Catalunya, l’Estat espa
nyol i d ’altres pa'isos de la Unió Europea el nom de Quart, 
un municipi que al llarg del temps s’ha destacat en la pro- 
ducció de terrissa negra i vermella i que, fruit d ’aquests 
treballs, l’any 1990 va ser declarat per la Generalitat de 
Catalunya “Zona d’Interès Artesanal”.
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A  c a s a n o s t r a

Balanç de la Festa Major
Benvolguts veins i veines, a l’hora d ’escriure aqüestes linies 
ja estem acabant l’estiu, de fet, estem a la vigilia de què la 
mainada torni a l'escola i, encara que fa temps que no ens 
trobem en aquest cas (els anys passen per tothóm), sembla 
que el fet que els menuts agafin la maleta per tornar al cole 
marca la fi de l’estació estiuenca.
El fet és que, avui, fa dos mesos ens trobàvem en diumenge 
de la Festa Major (recordeu els parents i amics dinant a 
casa vostra?, el concert de Musicàlia?...) i amb el temps 
que ha passât creiem que ja podem fer una valorado del 
que ha estât la Festa Major d'enguany.
En un principi vai a dir que la valorado és positiva i creiem 
que totes les activitats, tant les consolidades com les que 
han représentât una novetat, han funcionat prou bé, encara 
que la meteorologia no hi acompanyés. Ja té nassos la cosa: 
l’unica vegada en tot Testili que s’han encadenat 2 o 3 dies 
amb pluja ha estât el cap de setmana de la Festa. Però, què 
hi farem? ja ho deia Napoleó: “no enviaré els meus homes a 
lluitar contra els elements” (tanquem el parèntesi historic). 
El balanç economic no el tenim llest perqué falta encara 
cobrar alguna cosa, però sí que podem dir que haurem 
perdut diners, tot i que ens sembla que menys que els dos 
darrers anys i això, si tenim present el fet que les festes 
majors van a la baixa i del ja comentat temps que ens va 
fer, és per estar-ne força satisfets. Us prometem que per al 
próxim número de “El Celré” tindrem llest el balanç eco
nomie i us el presentarem.
Voldríem aprofitar aquest escrit, a més, per fer-vos saber 
un incident MOLT DESAGRADABLE que ens va passar 
en els dies prévis a la Festa Major. En Joan Serra, el nostre 
president, “papi” i ànima del grup, va rebre una trucada a 
casa seva; bé, de fet es va trobar el missatge al contestador, 
que passem a transcriure, literalment, tot seguit:
Missatge rebut el dia 11 de juliol a les 15 hores 45 rninuts. 
“Escolta Joan, diuen que és la festa major d ’aquest poble, 
però nosaltres estem aquí al carrer, eh, som tres veins i 
encara no ens hern assabentat de res. Som una gent de...

de fills de Quart i que és una vergonya i grossa que és, 
que... una organització corn sou vosaltres que no ens hàgiu 
dit ni programes ni res de la festa major. / tothom n 'està 
assabentat, tots, tots els veïns que han vingut de fora i cas- 
tellans i sense castellans, i nosaltres aqui de tota la vida 
som, som uns desgraciats però em penso que més ho sou 
vosaltres que nosaltres, encara, eh? Au, adéu!”
Bé, doncs, un cop transcrit el missatge i donat que l’unie 
mitjà per respondre a l’indignât son aquestes pàgines anem 
a fer els nostres comentaris i esperem que eli pugui llegir- 
los:
• Primer: Demanem disculpes, per endavant, no només a 

aquest “vei" sinô a tots aquells que es poden haver sentit 
dolguts pel fet de no haver-los fet arribar la informaciô de 
la festa. Aquest any, el que hem fet per agilitar el repar- 
timent del programa ha estât repartir una nota dient que 
ja haviem passât per Thabitatge en qiiestiô sense haver 
trobat ningü en très o quatre ocasions i donàvem dife- 
rents opeions per obtenir el programa de la Festa Major.

• Segon: Tota la gent de la Comissio de festes treballem i 
això fa que haguem de passar per les cases i preparar tota 
la feina (que no és poca) de nits i en caps de setmana, 
traient-nos hores d’esbarjo i de descans.

• Tercer: En cap cas discriminem ni positivament ni nega
tiva cap vei, sigui nouvingut, quartenc de tota la vida, 
català, castellà... i fins i tot passem per les cases on sabem 
que no col-laboraran amb la festa.

• Quart: Com hem fet repetidament (i si consulteu els 
escrits anteriors al Celrè ho podeu comprovar) demanem 
que tothom que vulgui col-laborar amb la festa major té 
les portes obertes per entrar a la Comissio i que si el pro
blema som la gent que hi som actualment no tenim cap 
inconvénient a piegar veles.

• Cinquè: Sabem que cometem errades, però creiem que 
tothom té dret a explicar-se, com tothom té dret a rebre 
una explicació: aquest “senyor”, però, amb la seva acti- 
tud, ho fa impossible.

• Sisè: Deixar un missatge gravat en un contestador sense 
el nom de qui el deixa i aprofitar això per insultar una 
persona o un col-lectiu és una actitud mesquina i covarda 
que no mereix ni un sol minut de son que podem perdre 
si ens hi capfiquem. És per això que nosaltres, els mem
bres de la Comissió. no tenim cap inconvénient a signar 
aquest escrit amb els nostres noms, i esperem que fets 
com aquests no es tornin a reperir.

Signants: Joan Serra, Xevi Serra, Olga i Laura Ginesta, 
Mariona i Laura Pianella, Èva Ribas, Lara Mas, Marta 
Meléndez, Ester Elorno, Cristina Campos, Xevi Aymerich, 
Marta Fabrellas, Cristina Prats, Laura Sabio, Silvia Sancho, 
Josep Rodriguez, Anna Casellas i qui ha intentât plasmar 
els pensaments de tots ells en aquest escrit, David Case
llas.

COMISSIÓ DE FESTES
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Casals d’estiu Quart 2001
Casal esportiu i de lleure per a nens/es de 
3 a 10 anys
Aquesta activitat es va dur a terme durant el mes de juliol. 
Hi van participar 48 nens i nenes residents al municipi, 
tret d’una nena saharauí, acollida per una familia de Palol 
d’Onyar durant l’estiu d’enguany.
Aquest Casal es va desenvolupar básicament a les instal- 
lacions del GRIC i peí que fa a les activitats esportives, es van 
utilitzar el Local Social, el camp de fútbol i el pavelló poli- 
esportiu de Quart, així com la piscina de Cassá de la Selva. 
El Casal varen gestionar-lo sis monitors i una coordinadora, 
permanentment en contacte amb un responsable de l’em- 
presa organitzadora de 1’activitat, E-2, Promoció del lleure 
i Fesport.
Les activitats de lleure d’enguany van estar vinculades al 
“personatge misterios”, que convidava a fer un viatge tran- 
soceánic en qué es visitaven diferents continents i els nens i 
nenes participants coneixien diversos personatges i histories 
de l’Edat Mitjana. Aquest argument també va ser el punt de 
partida deis tallers que es van dur a terme en el Casal.
Les activitats esportives van incidir en el coneixement i la 
práctica d’alguns esports i jocs, com el fútbol, el básquet, el 
voleibol, l’hoquei, el bádminton, el rugby, el “palo mato”,.... 
Cal destacar també Facampada d’una nit que es va fer al 
paratge de les Brugueres.
Com a cloenda del Casal es va organitzar una festa medi
eval en qué els nens i nenes van Huir disfresses, que ells 
mateixos havien preparat, davant els familiars convidáis.

Casal esportiu pera nois/es d’11 a 14 anys
Aquest any FAjuntament va oferir aquesta nova activitat, 
que va comptar amb la participació d" 11 nois i 2 noies sota 
la direcció d’una monitora especialitzada en esports.

Els nens i nenes del casal organitzat per ais petits amb les disfresses 
de personatges de l ’Edat Mitjana que es van fer ells mateixos.

Els esports practicáis en les instal-lacions municipals de 
Quart van ser: fútbol, básquet, voleibol, handbol. béisbol, 
bádminton, tennis taula, tennis, skating, escacs, tir amb are, 
BTT, orientació, aerobic, mímica i expressió corporal. Els 
participants també van poder practicar el piragüisme i Filí
pica a Sait i, un cop a la setmana, es desplaçaven amb bici
cleta fins a la piscina de Cassá de la Selva.
Aquesta nois i noies també van participar, juntament amb 
els petits, en Facampada d’una nit abans esmentada.
Per finalitzar, cal assenyalar que la valoració fou molt posi
tiva, malgrat haver-hi petits problèmes que l’any vinent s’in
tentaran solucionar.

El GRIC inicia un nou curs
Benvolguts amics, iniciem un nou curs al GRIC (Grup Recreatiu i Cultural Quart) i, per començar, us fem arribar la 

informado de les activitats queja tenim a punt.

C u r s H ORARI T e l é f o n  d ’ in f o r m a c ió

Restauració de mobles
Decorado de mobles
Manualitats
Ikebana
Balls de saló
Escacs (infantil/juvenil)

dilluns, de 2 0  a 2 2 h  

dissabtes, d’l 1 a 13:30h 
dimecres, de 20:30 a 22:30h 
divendres, de 18  a 2 0  h  

dissabtes, de 20 a 23 h (segons grup) 
dissabtes, de 18 a 2 0 h  (aprox.)

972 46 94 68 (Carme) 
972 46 94 68 (Carme) 
972 46 93 21 (Isabel) 
972 46 80 23 (Carme) 
972 46 96 79 (Josep) 
972 46 80 68 (Quim)

Ben aviat us oferirem noves propostes, no solament de 
cursos, sinó també d ’altres activitats a fi i efecte que 
pugueu trobar aquella que més us agradi.
Recordeu també que, per només 2.500 pessetes/any, podeu 
ser socis de la nostra entitat i beneficiar-vos d’importants 
descomptes en les activitats que organitzem.
També us volíem fer saber, des de la junta, que enguany 
és any d’eleccions i de renovado, dones, d’aquesta junta 
directiva que ja  porta tres anys al capdavant del GRIC.

Les eleccions es duran a terme a finals d ’any, i ens agra
darla molt comptar amb gent nova, amb idees noves i amb 
noves empentes que ajudin a consolidar la nostra entitat. 
Si algú de vosaltres hi está intéressât, no dubteu a dema- 
nar-ne informado sense compromis a qualsevol membre 
de la junta.
Fins ben aviat.

LA JUNTA DIRECTIVA
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A  c a s a n o s t r a

Una de les aspirants a reina de les testes posant la seva cinta a un genet.

Les festes patronals de Kukra Hill
A Kukra Hill les festes patronals se celebren el 2 de 

juny, festivitat de Sant Joan Baptista La Salle, estan orga- 
nitzades per l’Associació de dones de Tesglésia católica 
i les seves coordinadores són Zeneida Barraceta, Estela 
Páez i Mirna Villalta, que compten amb la col-laboració 
de Jairo Lanuza, el cantant i periodista Bayardo Alemán i 
altra gent del poble.
El dia anterior, al vespre, es fa la missa en honor del patró 
i es deixen els actes lúdics per al dissabte al matí. La pri
mera activitat, cants i lectures, es fa a 1 ’interior de l'es- 
glésia i hi participen els nens i les seves mares o ávies. 
Després, al costat de la parroquia, es fan els jocs de cuca- 
nya per a la mainada, que consisteixen a buscar un trésor 
amagat pels voltants de l’església, un concurs de bail, un 
concurs de rapidesa en beure’s un refresc, les curses de 
sacs, les curses de cullera amb ou i el joc de trencar la 
“piñata” (molt semblant al nostre de trencar Tolla). Aca- 
bats els jocs, es fa la variant infantil de les curses de cintes 
i després T“auténtica” amb els adults, que aplega a mol- 
tíssima gent del poble, repartida entre les dues voreres del 
tram final del carrer de Testadi, per veure-les.
En aqüestes curses s’escull la reina de les festes. Durant 
els dies anteriors a la festivitat, les sis candidates han 
recorregut les cases del poble demanant a la gent si vol 
col-laborar en la seva candidatura. L’aportado sol ser de 
dues cordobés i la que ha recollit més diners és escollida 
reina de vots. Després d'haver proclamât aquesta primera 
reina, totes les candidates s’asseuen en una posició privi
legiada des d 'on veure les curses. Es col-loca una corda a 
uns tres métrés i mig d'alçada, de costat a costat de carrer, 
amb tantes anelles com noies hi ha i cadascuna té lligada 
una cinta amb el mateix color de la banda d’una candi-ámjk

|  data. Llavors, els genets, els petits amb cavalls fets amb

un pal i decorats segons la imaginació i les mans de cada 
nen (hi ha premi per al més bonic), i els grans amb ani- 
mais de debo que han estat curosament engalanats per 
Tocasió, corren amb un pal en una má amb el qual inten
taran encastar una anella. Quan ho aconsegueixen, s’acos- 
ten a la candidata que duu la banda del mateix color que 
la cinta que han agafat i en reben un petó i la banda que 
portava la noia. Un cop s’acaben les cintes, el genet que 
n’ha agafat més és proclamat guanyador i té dret a escollir 
la reina de la simpatia, que será coronada, i a passejar-la 
en el seu cavali per tot el poble.
Per vetllar pel compliment de les regles de les curses, 
escollir el millor cavali i entregar els premis hi havia un 
jurat format per quatre persones al qual vam ser convidáis 
a formar-ne part en Robert Gironès i jo.
Aquest any, en la categoria infantil, la reina de vots va ser 
la Karen Lanuza, la reina de la simpatia la Belkis Mora
les, el guanyador de les curses en Leodán Cruz i el que va 
elaborar el cavali més bonic en Santos Ojeda.
Entre els grans, la reina de vots va ser la Jenífer Sacasa, la 
reina de la simpatia la Blanca Ojeda i el guanyador de les 
curses i propietari del millor cavali en Mercedes Hernán
dez. Els millors genets van ser, com cada any, de la comu- 
nitat de Big Lagoon, ja  que la seva activitat ramadera els 
fa passar la major part del dia a lloms d’un cavali amb el 
qual s’acaben coneixent i compenetrant la mar de bé.
Dels diners aconseguits amb la venda de menjar i beure, 
les inscripcions per les curses i les candidates a reina de 
les festes en disposa TAssociació de dones de Tesglésia 
católica per, a més de cobrir les despeses dels actes, fer-ne 
d’altres durant la resta de l ’any i pel manteniment del 
temple.

CARLES SERRA
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El Grup SolidariQuart i l’agermanament amb Kukra Hill
Des del Grup Solidari

Quart volem informar-vos 
dels diferents actes que 
hem anat fent aquest any, 
dels projectes que s’estan 
realitzant a Kukra Hill i 
del que farem en aquests 
me sos de tardor.
A mitjans de maig dos 
dels nostres membres, en 
Carles i en Robert, van 
visitar el poblé germà de 
Nicaragua. Allá van estar 
ocupats reunint-se amb el 
Comité de Hermanami
ento, supervisant els dife

rents projectes que s hi estaven duent a terme i, 
conjuntament amb els companys d'allà, debatent i disse- 
nyant-ne de nous per a l’any proper. Entre els que s’han 
finançât enguany hi ha la continuació del banc de ben
zina al centre de salut Milton Rocha per poder traslladar 
malalts greus a l'hospital regional de Bluefields i atendré 
les comunitats més allunyades, les beques a tres estudi- 
ants de Kukra a la universitat URACCAN de Bluefields 
i el pagament de la matrícula a dotze mestres de l’escola 
Padre Hugo Frentzen que realitzen cursos a la mateixa 
universitat per obtenir el títol de magisteri; tots ells amb 
aportado de l’Ajuntament del Prat de Llobregat (muni
cipi també agermanat amb Kukra). S’està continuant amb 
l’ajuda econòmica per a la manutenció deis alumnes de 
la llar d'infants “Los Patitos”, a més de finançar-se la 
compra d’una cuina de gas i una nevera amb els diners 
aportats per l’Ajuntament de Quart. S’ha iniciat, també, 
la col-laborado entre la U.E. Quart i el club de fútbol de 
Kukra Hill; amb la part de la quina que anualment desti
nen a projectes de SolidariQuart es va comprar material 
esportiu i, des d’aquí, s’ha fet una cessió de roba esportiva 
i de pilotes.
El 6 de juliol vam realitzat al centre cultural del GRIC una 
xerrada explicant el treball que s’ha anat fent en Pager- 
manament i l'estat deis projectes, i les perspectives que 
hi ha de cara a les eleccions presidencials del 4 de novem
bre; van intervenir-hi en Caries Serra i en Robert Giro- 
nés, de SolidariQuart, i PStanley Adán Cardoza, president 
del Comité de Hermanamiento i exalcalde sandinista del 
municipi de Kukra Hill. Després d’aquest acte va haver-hi 
un concert a càrrec del grup nicaragüenc Los Chilotes, 
que va fer gaudir al nombrós public present amb cançons 
“incas” i llatinoamericanes.
Des de finals d’abril tenim samarretes de l ’agermanament, 
en color blau mari i blanc marfil, que venem al preu de 
1.500 pessetes la unitat i que, no calia dir-ho, ajudaran a 
finançai projectes allà. El passât dissabte 6 d ’octubre vam 
instal-lar una paradeta a la I Fira d’entitats de voluntariat 
que s’organitzava a la plaça Constitució de Girona. El dis
sabte 20 d’octubre a la tarda farem, corn ja  comença a ser

La directora, Rosa Allen, i els nens d'una de les aules de la llar 
d'infants “Los Patitos"de Kukra Hill.

una tradició, la presentado de l'Agenda Llatinoamericana 
2002 (aquella eina que diàriament ens ajuda a veure el 
com i el perqué de les injusticies d’aquest mon). A més 
d’aquests actes, per a aquesta tardor estem préparant una 
campanya de captado de col-laboradors de Pagermana- 
ment de la quai ja  en rebreu informado puntual i, gràcies 
a la iniciativa del Centre d’Estudis Lloret, també tindrem 
participacions de la lotería de Nadal per vendre.
Entre el primer de juliol i el 18 de setembre hem gaudit de 
la companyia de PStanley Adán Cardoza. Aquesta visita 
es va organitzar a part dels projectes de SolidariQuart, 
encara que, aprofitant la seva estada hagi mantingut reuni
ons amb nosaltres i els ajuntaments agermanats. El desem- 
bre de l’any passât el fill petit del company Cardoza, en 
Yolaos, va tenir un accident a conseqüència del quai va 
patir greus cremades. El nen està fora de perill, pero li 
cal una intervenció quirúrgica que els seus pares no poden 
pagar. Davant d’aixo, el membre de SolidariQuart Eduard 
Pomerol va pagar el viatge i Pesiada de PAdán aquí i va 
mobilitzar-se per aconseguir ajuda perqué el seu fill pugui 
ser opérât a Miami (per obtenir més informado podeu 
trucar al telèfon 972 17 16 52). En el moment d’anar-se’n 
s’havien recollit més de 220.000 pessetes. Des d ’aquestes 
railles i en nom seu volem donar les gràcies a totes les 
persones que l’han ajudat.
Res més per ara, només mostrar el nostre agraïment a les 
diferents persones que ens veniu donant suport, els que 
vàreu assistir a Pacte del 6 de juliol, els que ens heu com- 
prat samarretes, en Marc Fonsdeviela, que en va fer el 
disseny, en Lluís León, que ens ha facilitât manuals d’en- 
trenament i material esportiu peí club de fútbol de Kukra, 
i els alumnes i mestres de Pescóla Santa Margarida, que 
sempre estan disposais a col-laborar amb nosaltres.

GRUP SOLIDARIQUART
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XXI CONCURS DE CERÀMICA 
^  - DESEMBRE 2001  -

XXI Concurs de Ceràmica
E1 Concurs de Ceràmica de Quart, que enguany arriba 

a la seva 21 a edició, també ha canviat les dates de cele
brado per fer coincidir l’exposició que es fa cada any de 
les obres seleccionades amb els dies de celebració de la 
Fira Mercat de la Terrissa Catalana. Així dones, enguany, 
aquesta exposició es podrà visitar del 6 al 9 de desembre 
al Locai Social de Quart, el mateix Hoc on s’havia instal
lai en edicions anteriors.
En el concurs, patrocinai per l’Ajuntament, que és qui 
designa la Comissió organitzadora, s’hi pot participar 
individualment o col-Iectivament i cada participant pot 
presentar un màxim de tres obres.
Les obres presentades al Concurs han d ’estar fetes amb 
matèria ceràmica o amb d’altres materials sempre que el 
cerámic sigui el dominant. També han de ser origináis i 
inédites i han d ’anar signades amb la peqa en cru.
S’han de presentar del 22 d’ octubre al 23 de novembre a 
les oficines de l’Ajuntament de Quart, on s’han d’enviar 
correctament empaquetades per evitar desperfectes.
El veredicte del jurat, integrai per persones qualificades 
del món de l’art i de la ceràmica, es farà públic l ’l de 
desembre del 2001 a la 1 de la tarda i l ’acte de lliurament 
de premis se celebrará el diumenge 9 de desembre, a les 6 
de la tarda, al Local Social de Quart.
Cal destacar que les obres premiades queden en propietat 
de l'Ajuntament, per a l’exposició del futur Museu de 
la Ceràmica, com també aquelles no premiades que no 

í |  hagin estat recollides pels seus autors a final d'any. Com

cada any, en l’edició d’enguany s’atorgaran els premis 
següents:
• Primer premi (premi ceramista), dotât amb 250.000 

pessetes.
• Primer premi (premi noves tendèneies), dotât amb

250.000 pessetes.
• Premi Emilia Xargay, destinât a l’obra de petit format 

25 x 20 cm, dotât amb 25.000 pessetes.
• Premi Bonaventura Ansón, s’atorga a la peça tradici

onal i utilitària de Quart realitzada per un artesà local, 
dotât amb una escultura de marbre de Carrara, que que
dará en propietat del terrisser que guanyi el premi dos 
cops en un termini màxim de 5 anys.

Finalment, cal ressaltar que la il-lustració que es reprodu- 
eix en els posters i programes editats per anunciar la cele
bració del XXI Concurs de Ceràmica de Quart ha estat 
realitzat per l ’artista Margarida Sararols Grabuleda.

Casal d’estiu Vila-Roja i Palol 
d’Onyar 2001 (*)
El Casal d’estiu “Vila-Roja 2001” s’emmarca dins el 

programa de vacances de l’Ajuntament de Girona, amb la 
coMaboració de les entitats Associació d’Esplai Infantil 
Vila-Roja/Grup Sant Daniel, Parroquia de Vila-Roja/Palol 
d'Onyar i Ajuntament de Quart, mitjanqant una aportació 
econòmica.
Disposava de tres ofertes per a diferents grups d’edat (de 
4 a 6 anys, de 7 a 9 anys i de 9 a 11 anys), amb activitats 
de piscina, esportives, manu.alitats, tallers, jocs i excursi- 
ons.
HI van participar 70 nens i nenes. De les Vivendes Bar- 
celó n'hi van assistir 12, de la Creueta 8, de la Font de la 
Pólvora 9, de Salt 3 i de Vila-roja i Mas Ramada 38. 
L'objectiu d'aquest Casal d’estiu era oferir una proposta 
de lleure única per ais barris del sector Est de Girona, 
optimitzant recursos i com a espai de trobada entre infants 
i joves de tots els barris, treballant plegats a partir de la 
diversitat que caracteritza aquest sector de la població.

(*) Informado recollida de la Memoria d ’Avaluació Casal 
d’estiu Vila-Roja 2001.

Conferencia sobre l’euro per ais 
jubilats de Quart
El Casal de Jubilats de Quart va acollir, el passat 11 de 

maig, una conferencia sobre l’euro organitzada per Caixa 
de Girona.
La conferencia, que es va completar amb un refrigeri 
per a tots els assistents, es va celebrar amb l'objectiu 
que els jubilats i jubilades del nostre municipi es fami- 
liaritzessin amb la moneda única de la Unió Europea i 
no tinguin dificultáis quan l’l de gener de l’any vinent 
comenci a circular en substitució de la pesseta, que desa- 
pareixerá definitivament un cop transcorregut el termini 
de dos mesos -gener i febrer del 2002- en qué s’utilitzaran 
indistintament ambdues monedes.
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Excursió a Rupit de la Llar de Jubilats
El passat 1 de juliol es va realitzar una excursió a Rupit, 

dins els actes de l ’Homenatge a la gent gran del muni
cipi.
De l’itinerari cal destacar la parada per esmorzar a 
Hostalets d ’en Bas, la visita al Santuari del Far i el dinar,

amb ball de tarda inclòs, en el restaurant ubicat al Coll de 
Condreu.
També cal destacar l’elevat numero de participants, que 
va ser d'unes 130 persones, la major part de les quais eren 
jubilats i jubilades del nostre municipi.

Revetlla de Sant Joan a Quart
Aquesta diada tan esperada pels nostres infants, pel seu 

espectacle de llum i color, continua engrescant no sola- 
ment a aquest sector de la població sinó també a quar- 
tencs i quartenques més grans, que durant aquesta llarga 
nit canvien el seu lloc habitual de sopar per sortir al carrer 
i fer-ho en companyia de veins i amics.

Aixi doncs, la nit del 23 de juny d’enguany podiem trobar 
llargues taules plenes d ’alegria i bon menjar a diferents 
indrets del municipi.
Corn a cloenda de la festa, vam poder gaudir dels balls 
que s’havien organitzat en el Local Social de Quart, Palol 
d’Onyar i Habitatges Baicelo.
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Curs de T’ai Chi Chuan al pavelló 
poliesportiu
El passat 2 d’octubre es va iniciar el curs de T ’ai Chi 

Chuan que es desenvolupa tots els dimarts, de 8 a 2/4 de 
10 de la nit, al girnnàs del Pavelló Poliesportiu Municipal 
de Quart.
El T ’ai Chi Chuan és un mètode d’entrenament xinès que 
té les seves arrels, tant en un sistema de lluita com en 
antics models de treball corporal energètic.
Tot i que en un principi es va anunciar que la inscripció 
per a aquest curs finalitzava el passat setembre, s’ha deci- 
dit deixar-la oberta per a possibles noves incorporacions. 
Si és el cas, cal contactar amb el tècnic de gestió esportiva 
de l’Ajuntament de Quart.
Finalment, volem recordar que el curs té una durada de 9 
mesos i que el seu cost és de 36.000 pessetes per alumne.

associac io  
excursionista Q uart

...
I  " m í

Dia 9 de setembre de 2001, travessa Vallter-Nüria. Baixada del Pic 
de Nou Creus.

Puig d’en Vinyoles
D a t a :  25 novembre de 2001 
H o r a :  2/4 de 8 del mati 
L l o c :  Local Social.
I t i n e r a r i :  El Castellar, Mas Pagès, Planes del Xorrec, Pou 
del Llop, Puig d’en Vinyoles, Can Vinyoles d ’Amunt, Can 
Vinyoles d’Avall, Mas Montait, Cal Paraire, Can Jaume 
de la Creu, Can Tries, El Castellar.

Sortides de l’Associacio 
Excursionista
Després del parèntesi de l’estiu arranquem novament 

per encetar les caminades matinals, que habitualment rea- 
litzem l’ultim diumenge de cada mes i que ens apropen al 
nostre entorn naturai de les Gavarres endinsant-nos, col- 
lectivament, en la recuperació i coneixement de la història 
del nostre municipi.

Dia 30 de setembre de 2001, excursió a Els Angels. Esmorzant a prop 
de la Casa de les Figues.

Serralada de Mas Montalt
D a t a :  28 octubre de 2001 
H o r a :  2/4 de 8 del matí 
L l o c :  Local Social
I t i n e r a r i :  Can Mascort, Valí del Celré, Creu de Mas 
Montalt, Castanyeda de Mas Montalt, Valí Fetgere, Can
Marco y Can Mascort. Dia 9 de setembre de 2001, diñara Núria, un cop acabada la caminada.

Dia 9 de setembre de 2001, travessa Vallter-Núria. Al Coll de Caranga.

Portada del Pessebre al cim de Montigalar
D a t a :  23 de desembre de 2001 
H o r a :  2/4 de 8 del matí 
L l o c :  Local Social.
I t i n e r a r i :  Pía de Montnegre, Can Pujades, Coll de Por- 
tell, Montigalar, Roques de Mal Pas, Coll de Portell, Can 
Pujades, Montnegre.
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Dia 17 de ¡uny de 2001, excursió al Pic de Bastiments.

Per quart any consecutiu es posará el pessebre al cim de 
Montigalar, que amb 466 metres és el puig rnés alt del 
municipi, es cantaran nádales i s’esmorzarà a la vora de 
les Roques de Mal Pas.
Les persones interessades a fer aquesta sortida han de 
dir-ho a l'Associació Excursionista abans del dia 20 de 
desembre, telefonant al número 689 989 210.
Missa del Gall a Sant Mateu 
Data: 24 desembre 2001 
Hora: 12
Lloc: Sant Mateu de Montnegre.

Exposicions sobre la primera 
comunió i col leccionisme per la 
Festa Major de Quart
Coincidint amb la Festa Major d’enguany, Quart va 

acollir dues exposicions molt intéressants, una sobre col- 
leccionisme i l’altra de fotografíes sobre la primera comu
nió dels veins del municipi.
A la primera, emplaçada en el Local Social, s’hi podien 
veure des de paquets de tabac a miniatures, passat per 
rabasses de diferents formes, regáis deis ous Kinder,...
La segona es va organitzar a l’antiga estació del tren de 
Sant Feliu a Girona amb les fotografíes del dia de la pri
mera comunió que el GRIC havia demanat amb anterioritat 
ais veins del municipi.

:s/
Día 27 de maig de 2001, sortida a la Vali del Darò.
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A la revetlla de Sant Joan no hi va faltar el ball.

Quina benvinguda!
Hola estiu!, adéu col legi!, hola vacances!, adéu reforç 

escolar!...
Vàrem començar amb la revetlla de Sant Joan: foguera, 
ball, coca, cava i un gran espectacle per a tothom.
Primer, una actuació amb la coreografía de mares i ávies 
al so de “Los chicos se enamoran”, després les més jove
netes de “No rompas más... mi pobre corazón” i fins a 2/4 
de 5 de la matinada, música i “cachondeo”.
El dia 24 de juny, a la tarda, jocs i xocolatada, guerra de 
globus, dutxes amb mànegues, galledes i tot allò que servís 
per mullar els participants i, finalment, olles carregades de 
caramels, farina, confettis... que van trencar petits i grans. 
El 29 de juny es va celebrar el berenar de comiat de les 
classes de reforç, després que anteriorment grans i petits 
haguessin anat al cinema, així corn a Flotilandia (els petits) 
i Port Aventura (els grans); en definitiva, un bon comiat. 
Però, com sempre passa, tot el que és bo s’acaba, així que

Algunes participants a la testa no van dubtar a disfressar-se per a 
l ’ocasió.

aquí estem, disposats a comentar una nova temporada, 
preparar les festes de Nadal, iniciar les classes... és a dir, 
al peu del canó per i per al nostre barri.
Aprofitem l’avinentesa per agrair a tots els vei'ns la seva 
coMaboració i bon fer en la festa de Sant Joan. També 
volem expressar el nostre més sincer reconeixement a 
totes les empreses i entitats del municipi que ens brin
daren la seva inestimable ajuda, que citem tot seguit: 
Mesón Paquita, Bonadona SL, Marcó, J. Palahí Marcó, 
“la Caixa”, Caixa de Girona, Publicidad Manuel Silva, 
Carnicería, José Navas Construcciones, Transportes Ángel 
Paz, Bohigas SL. A tots, moltes grácies.

ASSOCIACIÓ DE VE'ÍNS DE VIVENDES BARCELÓ

Activitats de l’Associació Llar de 
Jubilats de Quart
Aprofitem l’avinentesa per recordar-vos que l’Associ- 

ació, conjuntament amb la Llar de Jubilats de Cassà, 
venim organitzant, periòdicament, sortides a diferents 
indrets d ’interés de les nostres contrades. Aqüestes sorti
des s’anuncien amb anterioritat per tal que tothom qui ho 
desitgi hi pugui participar.
Volem recordar-vos també que l ’activitat de gimnástica, 
que 1’Associació ja  va organitzar la temporada passada, es 
tornará a realitzar. Aquesta activitat, adaptada a les con- 
dicions físiques deis participants, està dirigida per una 
monitora de gimnástica i es desenvolupa a les dependén- 
cies del Local Social de Quart els dilluns i dijous, de les 3 
a les 4 de la tarda.

ASSOCIACIÓ LLAR DE JUBILATS DE QUART

La tretzena temporada de Ràdio 
Quart
Amb motiu de l’edició d ’aquest nou número de “El 

Celrè”, els membres de Ràdio Quart aprofitem l’avinen
tesa per explicar-vos coni anirà la propera temporada a 
Femissora. Un cop finalitzat l’estiu, i després del période 
de vacances que s’han agafat els programes habituais de 
la ràdio, iniciem una nova temporada, la tretzena, amb 
molta il lusió i ganes de treballar.
Aquests mesos d’estiu ens han servit per preparar i afron
tar els mesos que ens queden per davant, on tenim pre- 
vistes diverses sorpreses, de les quals tots en podreu ser 
partícips. També hem millorat el nostre sistema d ’emissió 
i hem format ais que aquest any serán els nous fítxatges 
de Ràdio Quart.
La nostra programació continuará sent l’habitual, dirigida 
al públic jove del municipi, perqué pugui gaudir de la millor 
mùsica del moment. Però també continuará havent-hi espais 
per a oients de totes les edats oberts a la participado.
Ja estem préparant l’habituai panera de Nadal i d ’altres 
esdeveniments que anirem anunciant en aquesta revista. 
Com sempre, no cal dir-ho, però ho tornarem a repetir, 
que les portes de Ràdio Quart estan obertes a tothom. 
Esperem la vostra participado.

RÀDIO QUART
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El químic quarterie Miquel Solà i Puig compagina la docencia en el Departament de Química de la 
Universität de Girona amb la investigado en el camp de la química dels metalls de transido, una tasca 
que desenvolupa a l ’Institut de Química Computacional de la UdG i per la qual ha obtingut un dels 
premis que cada any atorga la Generalität amb l ’objectiu de fomentar la recerca a les universitats 
catalanes.

Miquel Solò i Puig 
un químic quartenc dedicat 

a la investigació
“Sempre m ’havien agradat les assignatures de la branca 

de ciències, de manera que quan vaig acabar el COU 
a l'Institut Vicens Vives vaig decidir estudiar Química 
perqué podía fer-la a Girona”, explica Miquel Solà, que 
comenta que “la nieva tasca com a investigador va comen- 
çar l ’any 1987 en iniciar la tesi doctoral titulada “Estudi 
teóric de I 'activitat enzimàtica de l 'anhidrasa carbónica ", 
que van dirigir-me els professors Joan Bertrán Rusca 
i Agustí Lledós Falcó de la Universität Autónoma de 
Barcelona
“A la Universität de Girona vaig entrar-hi, procèdent 
d'una empresa privada de consultorio, elfebrer de 1993, 
com a técnic de recerca i el setembre del 1994 vaig comen- 
çar afer-hi de prof essor", refereix Miquel Solà, que des 
d’aleshores i fins ara sempre ha donat classes de química, 
excepte una assignatura de ciències ambientáis.
Peí que fa a compaginar la docéncia amb la investigació, 
Miquel Solà, que diu que a Quart s’hi va trobar rnolt a gust 
des del primer dia i que per aixo s’hi va empadronar de 
seguida, assenyala que “fins al curs passai dedicava un 
50% a cada activitat, pero arran del premi atorgat per la 
Generalität ara puc dedicar un 75% de la jom ada laboral 
a la recerca i el 25% restant a preparar i donar classes”. 
“El grup de recerca de l'Institut de Química Computa
cional es va començar a form ar el 1992 amb ¡’arribada 
de l 'actual catedrátic de la UdG Miquel Duran i Portas, 
que, com jo, també va fe r  la tesi doctoral amb el pro- 
fessor Joan Bertrán, un deis iniciadors de la Química 
Teórica a Catalunya que actualment está jub ilâ t”, relata 
Miquel Solà, que puntualitza que “quan TEstudi Gene
ral de Girona va convertir-se en Universität de Girona, 
Miquel Duran va venir com a catedrátic i cd cap d ’uns 
mesos em va proposar venir a mi. A mes, va portar ais 
sens estudiants de doctorat, de manera que el grup va 
començar amb un nueli original de 4 o 5 investigadors, 
que s ’han anat ampliantfins a la dotzena que som actual- 

Miquel Solà el 1992, l ’any en qué es va instal-lara Quart a l casar-se. m ent”.
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Miquel Solà quan tenia 6 anys amb la seva germana Nùtria.

“Nosaltres fem  simulacions, és a dir, utilitzem mètodes 
teòrìcs, concretament càlculs amb ordinadors, per simular 
qualsevol tipus de processos químics; en conerei, es tracia 
de resoldre equacions amb la matemàtica quàntica ”, asse- 
nyala Miquel Solà, que destaca que els principáis avantat- 
ges d ’aquest mètode respecte a l’experimentació clàssica 
són de carácter ambiental “no es generen residus ”, tem- 
porals, “es guanya temps” i sobretot econòmics “fe r  una 
simulado costa molt menys que fe r  un experiment”. “El

Imatge actual del quimic quartenc Miquel Solà.

menor cost fa  que la simulado sigiti un mètode molt utilit- 
zat quan es treballa amb nous fàrmacs i per aquest motivi 
és habituai que les empreses del sector tinguin equips de 
químics teòrics en plantilla ”, afegeix.
“La major part de la nostra investigado és sobre reac- 
cions en qué intervenen metalls de transido, com són el 
ferro, el níquel, el coure, el cobalt... i, sobretot, treballem 
amb complexos de crom ”, relata Miquel Sola, que indica 
que “aquests complexos faciliten una reacció, és a dir,

són catalitzaclors, i nosaltres el que fem  és anar canviant 
els catalitzadors per fe r  proves i poder saber quin és el 
millor”. “Aquestprocès, perd, és completament teöric, de 
manera que nosaltres no fem  la prova final que permet 
comprovar si funciona o no i que s 'ha de fe r  amb l'expe- 
rimentació. Per aixó cada cop col-laborem més amb els 
experimentalistes del mateix Departament de Química, 
per ais quals la química teórica és una eina molt impor
tant per centrar la recerca ", puntualitza.
Per a Miquel Solà, el fet que el Departament de Química 
de la Universität de Girona hagi estât premiat per la Gene
ralität per segon any consecutiu -l’any 2000 va aconse- 
guir-lo el quimic inorgánic Toni Llobet-, “demostra la 
bona salut de la recerca en aquest Departament, com 
també en el de Filología Catalana, que també ha estât 
guardonat en les dues convocatdries ”.
Sobre els guardons que des del 2000 atorga cada any la 
Generalität a 30 investigadors de menys de 40 anys i 10 
majors d’aquest edat per incentivar la investigació en les 
universitats catalanes, Miquel Solà manifesta que “la 
filosofía és bona i segur que d ’aquí a deu anys es notará 
positivament en el nivell de la recerca al nostre país , tal 
com ha plantejat el conseller, que té les idees força clares 
ja  que, a més d ’estar a la Universität Pompeu Fabra, va 
passar un temps als Estats Units i va veure com es treba- 
llava a llá”.
Parlant de la química teórica a Catalunya, Miquel Solà
diu que “gaudeix de bona salut i que estem al mateix 
nivell que els millors grups d ’investigació de PEstât espa- 
nyol i delspaïsos europeus”. I en aquest sentit, destaca la 
tasca realitzada per quatre catedràtics que van introduir-la 
a casa nostra i que, per tant, ell considera “pares de la 
química teórica catalana: Joan Bertrán Rusca, Ramón 
Carbó-Dorca, que va venir a Girona el 1988, quan encara 
era l 'Estudi General, i que va fundar l 'Institut de Química 
Computacional, Rosa Caballol, de la Universität Rovira i 
Virgili, i Santiago Olivella, del Departament de Química 
Orgánica de la Universität de Barcelona”.
“Estats Units és el país on es f an coses més intéressants 
en l ’ámbit de la química teórica, i a Europa destaquen 
Alemanya i Holanda mentre que nosaltres hi estem força  
a prop”, afirma Miquel Solà, que explica que si bé el 
Departament de Química de la UdG no rep totes les revis
tes especialitzades que seria desitjable “nosaltres estem 
força al dia de tot el que es publica perqué cada quinze 
dies anem a recollir les darreres novetats a la Biblioteca 
de la Facultat de Química de la Universität de Barcelona, 
que rep tot el que s ’edita i que eus envia molts articles 
mitjançant el sistema de préstec interbibliotecari”. 
Finalment, Miquel Solà assegura que els investigadors que 
actualment destaquen en el camp de la química teórica 
arreu del món són “Tom Ziegler de Calgary (Canadá), 
Keiji Morokuma, un japonés resident a Atlanta (EUA), i 
els guardonats amb el Nobel de Química de l ’any 1998 
John Pople, de Baltimore (EU A ) i Walter Kolm, un aus- 
tríac que va fe r  una gran tasca quan era al Canadá i que 
ara treballa a Santa Bárbara, California (EUA )”.

R. PONSATÍ
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Un currículum aclaparador

El professor de química de la Universität de Girona, 
Miquel Solà i Puig, va néixer l’i l  de gener de 1964 a 
Fonteta, localitat que va deixar quan tenia un any per anar 
a Cassa de la Selva, on va viure fins que l ’any 1992 es 
trasllada a Quart al casar-se amb la veïna d ’aquest muni
cipi Carme Roca i Carbonell. El matrimoni i el seu fili de 
4 anys, l’Albert, resideixen des d’aleshores en una casa 
del carrer Travessera del Tren.
L’expédient académie d’aquest quimic gironi és reaiment 
impressionant, tal com ho demostra el fet que va acabar 
el COU a l’Institut Vicens Vives de Girona (1981) amb 
matrícula d’honor, va obtenir el premi extraordinari, tant 
de llicenciatura com de doctorat, de la secció de quimi- 
ques, al llicenciar-se (1986) i al doctorar-se (1991) a la 
Universität Autònoma de Barcelona.
Abans de doctorar-se -amb una tesi dirigida pels Profes
sors Joan Bertrán Rusca i Agustí Lledós Falcó (1986) 
que va llegir el 30 d’abril de 1991 i que va obtenir la 
qualificació d’“Apte cum laude per unanimitat”- ja  havia 
fet un màster en química teòrica per la Universität Autò
noma de Barcelona (1988) i havia ampliai els seus conei- 
xements amb sengles estades al Department of Chemistry 
de la Wayne State University de Detroit (EUA) el 1989 
i a l’Institut für Organische Chemie de Nürberg-Erlange 
(Alemanya) el 1990. Posteriorment, ja com a doctor, 
va continuar formant-se amb noves estades al Scheikun- 
ding Laboratorium de la Vrije Universiteit d ’Amsterdam 
(Holanda) el 1994, la Cátedra de Química Cuántica de 
la Universität de la República Oriental del Uruguay de 
Montevideo el 1994 i el Departament of Chemistry de la 
University of Calgary d ’Alberta (Canadá) el 1995.
La seva activitat docent es reparteix entre la Universität 
Autònoma de Barcelona -on va donar classes del 1987 
al 1991, primer com a becari i després com a professor 
ajudant- i la Universität de Girona -on imparteix classes 
des de 1993, al principi com a tècnic d’investigació i des 
de l ’octubre de 1994 com a professor del Departament de 
Química.

La seva activitat investigadora, que li ha permès fer impor
tants contribucions al coneixement teorie de l’enllaç i els 
mécanismes que impliquen metalls de transido, també l'ha 
desenvolupada a la Universität Autònoma de Barcelona 
-de 1987 a 1991 com a becari del pia de Formado de 
Personal Investigador (FPI) adscrit al grup del professor 
Juan Bertrán i de 1990 a 1991 com a professor ajudant del 
Departament de Química- i a la Universität de Girona -de 
1993 a 1994 com a tècnic d’investigació adscrit a 1’Insti
tut de Química Computacional de la Universität de Girona 
i de 1994 fins ara com a professor del Departament de 
Química-,
El prestigi d’aquest jove quimic gironi, que també ha fet 
diversos cursos d ’especialització en informàtica, transcen- 
deix les fronteres de l’Estat espanyol, ja  que ha publicat 
nombrosos articles en revistes especialitzades nord-ameri- 
canes -“Journal of the American Chemical Society”, “Jour
nal of Physical Chemistry”, “Organometallics”, “Chemical 
Reviews” “Inorganic Chemistry”, “Journal of Chemical 
Information and Computer Sciences”, “Journal of Orga
nic Chjemistry”, “Journal of Chemical Physics” i “Journal 
Of Chemical Society”- europees - “International Journal 
of Quantum Chemistry”, “Journal of Computacional Che
mistry”, “Journal Of Molecular Structure”, “Theoretica 
Chimica Acta”, “Chemical Physics”, “Progress in Phy
sical Organic Chemistry” “Journal of Molecular Mode
ling”, “Inorganica Chimica Acta”...- i fins i tot del Canadá 
i la Xina -“Canadian Journal of Chemistry” i “Chinese 
Saience Bulletin”, respectivament-. A més, ha présentât 
comunicacions i ponèneies en un gran nombre de con- 
gressos, ha format part del comité organitzador de diver
ses reunions científiques realitzades a l’Estât espanyol, i 
ha participât en moltíssims projectes de recerca d'àmbit 
nacional, estatal i internacional, tant com a membre de 
I’equip investigador, com a responsable i com a investi
gador principal. Per tot això, no ha d’estranyar que hagi 
estât professor convidat pel Dipartamento di Chimica e 
Chimica Industriale de la Universtià degli Studi di Pisa 
(l’any 1997), la Facultad de Química de la Pontificia Uni
versidad Católica de Chile (dues vegades, els anys 1998 i 
1999), i la Fachbereich Chemie de la Philipps Universität 
de Marbug, d’Alemanya, (l’any 2000).
Finalment, cal destacar que, a més del guardò que li ha 
atorgat aquest any la Generalität de Catalunya per la tasca 
de recerca en el camp de la química dels metalls de tran
sido que desenvolupa a l’Institut de Química Computa
cional de la UdG, Miquel Solà, que del 1991 al 1993 va 
treballar com a consultor junior en l’empresa Better Con
sultants, S.A., ja  havia obtingut el VI Premi Sant Albert 
a la Investigació Química que li va atorgar el Col legi de 
Químics de Catalunya pel millor treball de recerca quí
mica a Catalunya i les Balears durant l’any 1991.
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La parroquia de Vila-roja i 
Palol d’Onyar

Només sentir el nom de Vila-roja, la imaginació 
de molts gironins es dispara evocant certes imat- 
ges négatives, no sempre ajustades a la realitat. 
Aquesta parroquia és, aixó sí, força atipica. Primer, 
perqué tot i ser una única comunitat cristiana, 
no es tracta d ’un sol barri, sino de vuit barris i 
pobles, diferents pels seus orígens i per la realitat 
pluricultural dels seus habitants (magribins, gita
nos, catalans i andalusos). Però, atipica -sobretot- 
pel context sociologie complicat, i sovint conflic- 
tiu, en qué viu algún d ’ells (pensem en els problè
mes propis de la marginació, el més greu de tots, 
el trafic i consum de drogues). El territori de la 
parroquia, a cavali dels municipis de Girona i de 
Quart, té uns 6.000 habitants i és conegut admi- 
nistrativament com “Sector Est” de Girona.

L’actual parroquia té les seves arrels historiques en l’esglé- 
sia romànica (segle XIV) dedicada a St. Sadumi, a Palol 
d’Onyar (municipi de Quart), de la qual porta encara el 
nom. Situada enmig del bosc, a la muntanya dels Angels,

fa només quaranta anys era una parroquia exclusivament 
rural a la qual es van anar unint uns barris nous, nascuts 
arran de la gran immigració de la postguerra espanyola. 
Mossén Josep MariaTor, actualment capellá de l’Hospital 
de Santa Caterina, en fon el pioner i el primer rector de la 
parroquia, en la ubicació actual de Vila-roja.
Eli mateix ho explicava així: “Várem arribar a Vila-roja 
amb Mn. Josep Iglesias l ’l de setembre de 1960. Només 
existien algunes cases de pagés i unes altres 150 casetes 
noves adjudicades a famílies vingudes del Sud, que fins 
aleshores havien malviscut a les barraques de Montjuic 
i les Pedreres. Al nou barrí no hi havia encara aigua cor- 
rent, la gent havia d ’anar a buscar-la a un pou, a la vora 
del riu Onyar, on les dones hi rentaven roba. S ’hi vivía 
moltprecariament, sense llum pública, sense clavegueram, 
sense autobusos, sense escola. Hi havia uns 300 infants, 
de 0 a 14 anys que havien d ’anar a peu cada dia fins a 
Girona. No teníem cap local on poder reunir-nos per cds 
actes comunitaris; celebrávem la Missa dels diumenges a 
la capella del cementiri i la catequesi la féiem pels prats. 
La gent vivía en una gran’pobresa, pero molt unida...”. 
Deu anys després naixia la Font de la Pólvora, barri avui 
majoritáriament gitano, i més recentment es construíren
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altres blocs: Grup Sant Daniel, Mas-Ramada i la Creueta 
(els Habitatges Barceló de Quart i de Girona, aquests dar- 
rers anys habitats per magribins i alguns sud-saharians). 
Durant quatre décades, una llarga cadena de mossens, 
religiöses, laies i laiques han treballat i lluitat junts, en 
condicions més que precáries i políticament adverses, fent 
costat a una població treballadora immigrada, reivindicant 
el respecte deis drets més elementáis per ais nous barris, 
ajudant-los a organitzar-se en Associacions de veïns, pro- 
hibides durant la dictadura franquista. Molts avis evoquen 
amb orgull les seves velles lluites socials i recorden amb 
respecte i agraïment els noms d’algunes monges i mos
sens. El darrer de la cadena fou en Pep Amich, a qui he 
tingut la sort de succeir fa tot just un pareli d’anys.
Per a la gent d’aquests barris, el terme “parroquia" va més 
enllà d ’una simple comunitat cristiana que s’apiega per als 
sagraments i l’Eucaristia dels diumenges (ben poc nom- 
brosa malauradament). De fet, “parroquia” ho és també 
tota una xarxa molt important de serveis socials de tot 
tipus, que hi treballen regularment i que són enquadrats 
per 14 Professionals de Càritas Diocesana i Interparro- 
quial reforçats per nombrosos voluntaris, la majoria dones 
i noies. Esmentem-ne alguns: orientació laboral, orienta
d o  jurídica, tallers prelaborals, tallers de costura, formació

sociolaboral i familiar, alfabetització d ’adults magribins, 
grups de dones de neteja, escola primària, reforç escolar, 
casal d’hivern i d’estiu per ais infants (enguany organitzat, 
tots junts, amb les altres entitats del Sector). Hi ha també 
un servei d ’atenció ais minusválids i a la gent gran, ajuda 
ais toxicomans, visites ais hospitals i també a la presó del 
Pont Major (on no hi falten mai alguns parroquians nos- 
tres).
Un fet intéressant a esmentar en aquest camp dels serveis 
socials al Sector és la relació diària i ben amistosa entre 
els professionals privats i publics (Ajuntament, Genera- 
litat, Càritas, Esbargi, Escoles, Associacions de veïns), 
que miren de treballar coordinadament des de 1997 dins 
del programa triennal anomenat “Integrant accions". Cal 
també ressaltar el nombre important de voluntaris -joves 
i grans- (uns quaranta) que donen el seu temps i coneixe- 
ments professionals en aquests barris gratuïtament.
Com a conclusió, podem dir allô que tots ja  sabeu: Que els 
serveis socials i el servei pastoral son per a nosaltres cris- 
tians de la parroquia com dues cares d ’una única missió, 
la de Jesús, tal com Ell la va viure al servei del seu poble, 
intentant construir -ara i aquí- amb Eli, un món nou, el 
Regne.

IGNASI M. ANZIZU I FUREST

El Cor Parroquial
El darrer desembre va començar la seva actuació en 

les misses d ’Advent. El primer diumenge que va fer 
sentir la seva veu, el temple semblava transformat en 
una catedral. Els assistents es veien véritablement emo- 
cionats.
El Cor Parroquial s ’ha fet realitat gràcies a la pericia 
de Rosa M. Domingo i Mateu. És la directora que, amb 
els assajos setmanals, ha anat conjuntant les voluntáis 
dels membres del Cor i també és l’organista. Els pri- 
mers mesos utilitzava un orgue que la parroquia posse'ía 
de temps enrere. Ara n’ha aconseguit un de nou, que 
és obsequi de l’Ajuntament. Des d ’aquí, la comunitat 
parroquial manifesta el seu agraïment a la Corporació 
Municipal. De segur que el seu regal será un instrument 
que afavorirá la cultura popular.
Altres components del Cor se senten motivades per col- 
laborar amb la directora a fi d’aconseguir un bon pro
grama per a cada festa. Han estrenat cançons d’Advent, 
Nadal i Pasqua, que enguany també s’han sentit per pri
mera vegada a la majoria de parróquies catalanes.
Les lletres d’aquestes mélodies són clams de tota l'Es- 
glésia. La d’Advent, per exemple, está inspirada en uns 
salms i diu així: “A vós elevo la meva ánima, Senyor: 
Déu meu, en vós confio: Feu que conegui les vostres 
rutes, que aprengui els vostres camins”.

La cançô del temps nadalenc ens acosta al misteri del 
Fili de Déu fet home, com ho fan les nostres nádales 
populars. L’antifona d'entrada fa així: “Avia la pan ha 
baixat del cel. Avui brilla una llum nova. Ens ha nascut 
un infant, ens ha estât donat un fili. Cantem els ángels 
amb els homes la salvado del nostre D éu”.
Una tercera antífona nova és la de Quaresma. També 
està inspirada en un salm i fa sentir la veu de Déu que 
diu: “Sempre que m ’invoqui ¡’escoltaré, el salvaré i 
l ’ompliré de gloría, saciaré el seu desig de llarga vida, 
li mostraré la meva sa lvado”.
Per Pasqua, el nou himne d ’entrada és una afirmado 
joiosa de la Resurrecció de Jesús: “Crist ha ressuscitât, 
alleluia! i ens fa  passar de mort a vida, alleluia! Avui 
per tota la terra el poble dels redimits canta: alleluia, 
alleluia!".
Com es veu, el Cor Parroquial serà per a tots nosaltres 
una escola també de pregària. No voi substituir la par
ticipado de l’assemblea, sino ajudar-la a pregar, con- 
vençuts del que ensenyava Sant Agusti: “Qui canta els 
himnes sagrcits prega dues vegades 
No cal dir que el Cor Parroquial és un petit grup, dis
posât, però, a rebre altres veus. Poseu-vos en contacte 
amb la Parroquia, en alguna de les misses hi trobareu la 
vostra plaça de cantor.

N.T.R.
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El Pavelló acull la fase final del 
campionat gironí de tennis taula

El Pavelló Municipal de Quart va acollir el mes de 
juny passat la fase final del campionat gironí de tennis 
taula, disputada per set jugadors, entre els quals hi havia 
l’escalenc Manel González (CTT Bascara), que va obte- 
nir el seu seté títol gironí individual d’aquesta modalitat 
esportiva. El segon classificat va ser Josep Alech (CTT 
Bascara) i en tercer lloc es va situar Josep Mari a Gómez 
(CER 1’ Escala).
El campionat de segona categoría va guanyar-lo Josep 
María Alech (CTT Bascara), seguit deis germans Xavier i 
David Salieras (AVAP).
Peí que fa a les categories de promoció, Josep María 
Gómez (CER), Joan Expósito (CN Figueres) i Xavier 
González (CTT Bascara) es van proclamar vencedors en 
juvenils, infantils i alevins, respectivament.

Nova directiva del C.B. Quart
La nova Junta Directiva del Club Básquet Quart, fruit 

del procés electoral dut a terme l’estiu del 2001 en aquesta 
entitat, está integrada per les següents persones:
President: JAUME ALBERTÍ BOADA 
Sotspresident: DAVID CASELLAS FABRELLAS 
Secretaria: CONCEPC1Ó FERRER DELGADO 
Tresorera: ISABEL SIRIA BORREGO 
Vocals: JOSEP M. RIBAS CANALS, XAVIER CÓR
DOBA VIVES. ISABEL SOLER SARAROLS, PILAR 
LASTRA MARTÍNEZ, IGNASI PRÁDANOS BER- 
CEDO I M. ÁNGELS MACHIO TURA.
D'altra banda, cal indicar que el C.B. Quart ja han iniciat 
la temporada 2001-2002, la primera en qué tant els entre- 
naments com els partits de casa deis seus diferents equips 
es desenvolupen en el nou Pavelló Poliesportiu de Quart. 
En aquesta mateixa instal lacio es porten a terme els entre- 
naments deis nens i nenes de 5 o més anys que formen 
part de Pescóla de básquet del C.B. Quart, una entitat que 
també té la intenció de promocionar la práctica d’al tres 
esports, com el voleibol o l’hanbdol.
En aquest sentit, cal assenyalar que des principis del passat 
mes d’octubre el C.B. Quart ja  organitza en el Pavelló 
classes de gimnástica en les variants de manteniment, 
aerobic i funky. Per participar en aquesta activitat, adre
gada a gent de totes les edats, cal ser soci del C.B. Quart 
(el carnet costa 2.500 pessetes/any) i abonar una quota de
3.000 pessetes cada mes.
Per obtenir més informado sobre el club i les activitats 
que organitza podeu trucar ais teléfons 972 46 95 52 
(Isabel Siria) 972 46 91 59 (Conxita Ferrer) o 972 46 94 
70 (Jaume Albertí).

Una regatista quartenca obté 
el subcampionat mundial sub-23 

de rem
La regatista quartenca del C.N. Banyoles Teresa Mas 

de Xaxars va quedar subcampiona en esquif lleuger en la 
final del Campionat mundial sub-23 de rem disputada a 
Linz (Austria), el passat mes de juliol.
Ais seus 18 anys, Teresa Mas de Xaxars, que disputava la 
seva primera final d’un mundial, va impressionar perqué 
era la participant més jove i la que va aconseguir la millor 
marca en les semifinals. La classificació final va encap- 
galar-la la veterana regatista polonesa Katarina Demia- 
nuk, que va recorrer els 2.000 metres de distènda amb 
un temps de 7:58:37, seguida per Teresa Mas de Xaxars 
(7:59:36) i l’anglesa A. Eastman (8:05:69).
Teresa Mas de Xaxars, que va ser la única regatista estatal 
que va aconseguir medalla en aquests mundials, va mani
festar que li feia molta il-lusió i que havia celebrai amb 
una festa aquest resultai i va anunciar que, tot i que no está 
descartat que competeixi amb esquif, la federació voi que 
formi part de Tequip de quatre escull en el campionat del 
món absolut, que se celebrava el mes d ’agost.
La regatista quartenca també va declarar que pretén com
binar la práctica del rem amb els seus estudis de biologia 
i que el seu gran somni és participar en unes Olimpiades.
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Jordi Biancafort guanya 
l'eslàlom de Quart

El lleidatà Jordi Biancafort (Opel Kadett) va ser el gua- 
nyador absolut de l’eslàlom de Quart, una prova puntua- 
ble per al campionat de Catalunya que es va disputar el 
diumenge 22 de juliol de 2001 en un circuit tancat des ter- 
renys de Can Ribas i que va comptar amb la participaciô 
de 32 pilots.
El guanyador de la cursa, que s’havia de disputar una set- 
mana abans però es va suspendre a conseqiiència de la 
pluja, va fer les seves dues millors voltes al circuit en un 
temps de 4:48:45, mentre que el segon i el tercer classifi- 
cats, Marc Biancafort (Opel Kadett) i Xavier Molas (VW 
Golf), van fer-les amb uns temps de 4:49:99 i 4:52:02, 
respectivament.
El guanyador del grup 1 va ser Ferran Mas (Peugeot 205) 
amb un temps de 5:20:86, mentre que en el grup 3 es va 
imposar Xavier Masmiquel (Alfa Romeo) amb un temps 
de 5:34:39.

XXV Memorial Mateu Peli de
Bàsquet

Els dies 30 d’agost i 1 i 2 de setembre d’aquest any, el 
Pavelló Poliesportiu de Quart va acollir el XXV Memorial 
Mateu Peli de Bàsquet, organitzat per la Federació Cata
lana de Basquetbol.
Vam poder gaudir del joc dels equips Cotec Cassanenc, 
Sant Narcís, Santa Eugènia i Adepaf en la categoria mas
culina, i C.B. Olot, C.E. Santa Eugènia, Vedruna i GEiEG 
Totauo en la categoria femenina.
Cal destacar la final masculina, que va enfrontar els dos

equips gironines de la Higa EBA, el Sant Narcís i 1’Adepaf. 
Aquest darrer va adjudicar-se la final en un partit vibrant 
on ambdós equips van demostrar el seu potencial amb dos 
protagonistes d’excepció, Sito Ribas i Gérard Darnés, dos 
ex-ACB.
La final femenina va enfrontar ais equips Vedruna i 
GEiEG, amb la victoria de les darreres. El fet de trobar-se 
en plena pretemporada va provocar que l ’esperat derbi 
gironí no fos tan espectacular com els afeccionáis s’espe- 
raven. Malgrat aixó, la igualtat del marcador va mantenir 
la incertesa fins al final del partit.
La preséncia d’afeccionats deis equips participants i del 
bàsquet gironí fou molt important. L’esdeveniment va 
oferir l’espectacle esperat, superant amb bona nota totes 
les perspectives.

Cross i atletisme a Quart
El passat mes d’octubre es va anunciar en diferents 

comerços i empreses de la població la posada en funci- 
onament d’una nova modalitat esportiva municipal, atle
tisme i cros. Aquest activitat comptará amb el suport de 
l’Associació Excursionista de Quart i la col-laboració de 
l’Ajuntament.
En principi, l’activitat estaría adreçada a nois/es d ’entre 
5 i 12 anys, malgrat que altres persones interessades hi 
podrien accedir previ contacte amb el técnic d’esports de 
l’Ajuntament o amb Consol Casanovas, monitora de Y ac
tivitat.
Es realitzará dos dies per setmana, de 5 a 7 de la tarda, 
punts a concretar depenent deis inscrits a l’activitat.
A part deis entrenaments, els/les esportistes podran par
ticipar en diferents competicions d’ámbit provincial que 
organitzen la Federació d’Atletisme, el Conseil Esportiu 
del Gironés...
Els nois/es que participin en aquesta activitat disposaran 
d’una fitxa federativa i gaudiran deis beneficis d ’una asse- 
gurança esportiva.
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El dijous 31 de maig del 2001, tots els nens de l’escola Santa Margarida de Quart van teñir l’oportunitat de 
conèixer i parlar amistosament amb l’escriptor Ricardo Alcántara. A continuació transcrivim l’entrevista 
que li van fer els nens/es de Cicle Mitjà, que en l’original es va fer en castellà perqué els alumnes poguessin 
fer pràctiques d’aquesta llengua i perqué Ricardo Alcántara, tot i parlar català, va néixer a l’Argentina.

Per qué surten animais en molts dels seus llibres?
Sempre m 'han agradat molt els animais. Amb ells pots 

explicar successos que s ’entenen molt bé i que es poden 
aplicara molts episodis de la vida humana. Peraltrapart, 
tenen una vessant molt diferent de nosaltres.
Té animais a casa seva?

A casa tinc una gata que es diu Wu-ki i un gat que es diu 
Mat.
Recorda alguna historia que s’inventés quan estava amagat 
en el forât de la banyera?

No, no me ’n recordó de cap historia perqué eren soumis 
mes que histories. Deixava anar la imaginado, m ’imagi- 
nava coses i més coses...
En qué s’inspira per escriure un llibre?

Sempre en coses que son al meu voltant, escric sobre 
coses que no m ’agraden i que m ’agradaría canviar.
Les histories dels seus llibres son reals?

Parteixo d ’un fe t real i m 'imagino la resta de la histd- 
ria.
Dels personatges que ha créât, a quin té més afecte, i per 
qué?

Un gat que es deia Tulinet i que és el protagonista del 
llibre “Tulinet, las sietes vidas de un gato”. Perqué viu 
una aventura força semblant a la que vaig viure jo  mateix 
en aquella época.

De petit, li agradava anar a Pescóla?
Al principi, quan tenia 5 anys, no, després sí, perqué 

tenia molts amics.
Quins són el millor i el pitjor record que té de Pescóla?

El millor record són Ies redaccions que feia a classe 
perqué se les llegien tots els meus companys i aixó em va 
animar a escriure. El pitjor record fon  acabar l ’escola, va 
ser molt trist perqué els companys amb els quals havíem 
compartit mols anys ens separávem; jo, per exemple, vaig 
anar a un instituí on no anava cap dels meus companys 
de col-legi.
A una persona que estava acostumada al contacte amb el 
mar, se li fa molt dur estar cinc anys sense veure’l?

Va ser molt difícil i dur i em vaig prometre a mi mateix 
que mai més no em castigaría vivint lluny del mar.
Quina impressió li va causar el seu primer contacte amb 
Barcelona?

Barcelona em va agradar molt perqué tenia mar com 
Montevideo.
Van ser temps difícils?

Al principi van ser temps difícils per mi.
Coneixia a algú?

Únicament coneixia a una amiga argentina que es diu 
Luisa, pero aquí no vam ser amics.
Li va resultar difícil teñir un grup d'amics?
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No, perqué sóc una persona que fa  amics amb facilitât. 
Si pogués, li agradaría tomar al poblé on va néixer?

La nieva casa i la nieva vida són a Barcelona, però 
n i’agrada anar a l ’Uruguai un cop a l ’any per veure la 
meva familia.
Hem vist Barbamec per televisió, quina diferencia hi ha 
entre escriure un llibre i preparar un guió de dibuixos ani
mais, primer va escriure el llibre o aquest va sortir després 
d’haver-se vist aquest personatge a la televisió?

Jo no tinc res a veure amb la producció televisiva, una 
cadena francesa ens va comprar els drets i ella s ’encar- 
rega de tot.
Qué significa la paraula Guaraçü?

Guaraçii és el protagonista del primer llibre que vaig 
publicar.
Té molts llibres que comencen per Qui..., qué li sembla 
un possible títol “Qui fa els deures?”?

Em sembla molt bé i podría ser un llibre molt intéressant 
perqué molts no trobeu mai el moment de fe r  els deures.

Després de llegir-li un compte amb aquest títol inventât 
per nosaltres i tot i que tenien previst fer-li moites altres 
preguntes, vam haver de donar per finalitzada l’entrevista 
perqué el temps se'ns va tirar al damunt i ja  hi havia un 
grup d'alumnes de Cicle Superior que s’estaven esperant 
per parlar amb Ricardo Alcántara.

ALUMNES DE CICLE MITJÀ DEL CEIP SANTA
MARGARIDA

Nova edició del pro
grama "Descoberta de 
'entorn natural de Pes

cóla"
Aprofitant la bona participació assolida en les edici- 

ons realitzades fins ara del programa educatiu “Des
coberta de Pentorn natural de Pescóla”, elaborai pel 
Departament de Medi Ambient de la Diputado de 
Girona, aquesta corporació ha acordat que el curs 
2001-2002 es torni a fer una nova edició d’aquest 
programa dirigit a les escoles de les comarques giro- 
nines.
L’objectiu d'aquest programa és acostar els alumnes 
al coneixement del seu medi natural més proper, amb 
el tutelatge de PAssociació d’Educadors en el Medi 
Natural.
Pel que fa a Quart, els alumnes dels diferents cursos 
del CEIP Santa Margarida participaran en les activi- 
tats de Pesmentat programa, que será finançât a parts 
iguals entre la Diputado i PAjuntament.

Tennis taula a Pescóla 
Santa Margarida

L’Ajuntament de Quart ha installat una taula per 
practicar el tennis taula al pati del CEIP Santa Mar
garida, atenent així una proposta de PAssociació de 
pares d’alumnes del centre.
Aquesta taula antivandálica está homologada per la 
Federació Espanyola i té les mides reglamentáries de 
la ITTF.
Així dones, els alumnes de Pescóla pública de Quart 
podran practicar aquest esport durant les estones d ’es- 
barjo i d’activitats extraescolars. Cal destacar que 
hores d’ara no és gens estrany trobar-hi nens i nenes 
fent cua per poder-hi jugar, amb Pesperan^a que no 
toqui el timbre per tornar a les classes abans d ’ha- 
ver-hi fet almenys una partida.



La Generalität convoca el 
premi Joventut 2001

La Secretaria General de Joventut de la Generalität de 
Catalunya ha convocai el premi Joventut 2001 per a la 
promoció de la tasca investigadora del món juvenil.
Poden optar a aquest premi les tesis o treballs d’estudi, 
d’investigació o de sistematització de dades sobre la joven
tut en general o sobre algún deis seus aspectes, preferent- 
ment de joves de 15 a 29 anys.
Els treballs han de ser origináis, inèdits, en català, no pre- 
miats en altres concursos i mecanografiats a doble espai 
en cas que es presentin en suport paper.
El premi és de 500.000 pessetes i per concedir-lo es cons
tituirá un jurat designai i presidit per la secretària general 
de Joventut. El veredicte del jurat es farà públic mitjan- 
5ant un edicte que es publicará en el DOGC.
El jurat, que pot declarar desert el premi, valorará els estu- 
dis que constitueixin una aportado eminent i que presen
tin algún aspecte innovador o que incideixin en un àmbit 
poc estudiat. La Secretaria General de Joventut podrá 
publicar l ’obra guanyadora.
Els treballs s’han de presentar a la Secretaria General de 
Joventut (Calábria, 147 - 08015 Barcelona), o a qualse- 
vol de les seves representacions territorials o oficines de 
servéis a la joventut. A més de dos origináis de la tesi o 
treball, els candidats han de presentar un sobre tancat on 
consti el títol del treball, en el qual s’inclourà una butlleta 
amb el nom i cognoms, NIF, adrega, teléfon i correu elec
tronic de Fautor o autors. El termini de presentació d ’ori- 
ginals finalitza el 31 d’octubre del 2001.

La campanva de teatre 
i dansa de la Diputado 
inclou 1'9 milions de 
pessetes en ajudes

La campanya de teatre i dansa no professional de la 
Diputació de Girona inclou ajudes per un import total de 
1’9 milions de pessetes per a 17 municipis de menys de
15.000 habitants, entre els quals hi ha Quart, segons va 
informar aquesta entitat supralocal a principis de juliol. 
Les ajudes, que oscil-len entre les 72.500 i les 200.000 
pessetes, es destinen ais 17 ajuntaments deis següents 
municipis: Anglès, Biure d’Empordà, Calonge, Cassà de 
la Selva, Celrá, Darnius, la Jonquera, Palamós, Quart, 
Riudarenes, Santa Cristina d ’Aro, Sant Feliu de Pallerols, 
Sant Gregori, Sant Juliá de Ramis, Sant Joan de les Aba- 
desses, Sarrià de Ter i Setcases.

La Generalität guardona 
un professor de química 

de la UdG resident a 
Quart

El mes de juny passat la Generalität va premiar amb 
cinc milions de pessetes durant quatre anys el químic 
empordanés resident a Quart, Xavier Solà, professor del 
Departament de Química de la Universität de Girona, on 
ha creat un grup de treball en el camp de la química deis 
metalls de transició.
Solà és un deis 30 guardonats en el marc d’un programa 
que la Generalität va posar en marxa l’any 2000 per impul
sar la recerca en els centres universitaris catalans. Així, 
cada any es distingeixen 30 investigadors de les universi- 
tats catalanes: 10 dins la categoria “investigadors recone- 
guts” (majors de 40 anys) i 20 dins la categoria “joves 
investigadors” (menors de 40). En totes dues catégories 
els premis són de 5 milions de pessetes anuals, que gestio
nen les universitats a les quals pertanyen els investigadors, 
però mentre que els “reconeguts” reben aquesta quantitat 
durant 5 anys, els “joves” la reben només 4 anys. 
Juntament amb Miquel Solà, aquest any han estât guardo
nats dos investigadors més de les comarques de Girona: el 
filòleg gironí Xavier Pia, professor de Filologia Catalana 
de la UdG especialista en literatura catalana del segle XX 
i, en concret, sobre Josep Pía, autor sobre el quai va fer 
la tesi doctoral a la Universität París-Sorbona; i el paleon- 
tòleg ripollès Eudald Carbonell, catedrátic de prehistoria 
de la Universität Rovira i Virgili (URV) conegut especial- 
ment perqué codirigeix les excavacions d’Atapuerca i de 
l’Abric Romani. Deis 30 investigadors premiats enguany, 
11 són de la Universität de Barcelona, 9 de la Universität 
Autònoma, 3 de la Politècnica de Catalunya, 2 de la Rovira 
i Virgili de Tarragona, 2 de la Universität de Girona i 1 de 
la Universität de Lleida.

Miquel Solà, nascut a Fonteta F any 1964, és professor 
titular de Química Física de la Universität de Girona, on 
ha creat un grup de treball en el camp de la química 
deis metalls de transició. Doctorat per la Universität Autò
noma de Bellaterra i procèdent del grup del professor Joan 
Bertrán, Solà ha fet importants contribucions al coneixe- 
ment teorie de l’enllaç i els mécanismes que impliquen 
metalls de transició.
Solà va acollir amb satisfaccio aquest premi perqué li 
permet alliberar-se de dues terceres parts del temps dedi
cai a la docència, un temps en qué podrá concentrar-se en 
la recerca.
Per acabar, cal destacar el fet que és el segon any consecu- 
tiu en qué la Generalität premia el treball d’un investiga
dor del Departament de Química de la UdG, ja  que l’any 
2000 va guardonar Antoni Llobet.
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Représentations teatrals a Quart
L’Ajuntament de Quart participará en la 4a edició del Cicle de Teatre del Gironès, que s ’organitzarà 

els mesos de novembre i desembre del 2001 i que comptarà amb la participació deis municipis de Cassa 
de la Selva, Celrà, Llagostera, Sant Julià de Ramis i Sant Gregori, juntam ent amb el Conseil Comarcal 
del Gironès.

La programado d’aquesta quarta edició és la següent:

Teatre
O bra COMPANYIA D ata H o ra

Sant Julià de Ramis “Chao Rodríguez” La Troca 03/11/01 10 nit
Llagostera “L’alegría que passa” Teatre Blau 10/11/01 10 nit

Quart “Absenta” Quimet Pia 10/11/01 10 nit
Celrà “Revés” 17/11/01 10 nit

Sant Gregori “El mort i qui el vetlla” Filigranes 24/11/01 10 nit
Cassà de là Selva “L’elixir d’amor” Opera Oberta 01/12/01 10 nit

Teatre infantil

WÊÈËMÊÈÈ& O b r a D ata H o r a

Cassà de la Selva "Somni d’una nit d’estiu” Teia Muné 04/11/01 12 migdia
Quart “Les faules de la Perduda” La Perduda 11/11/01 12 migdia

St. Julià de Ramis “Les peripècies de l’estorni” Ralet Ralet 18/11/01 12 migdia
Celrà “Piano Piano” Pepteatres 25/11/01 12 migdia

Llagostera “Tot l’any” Pais de Xauxa 25/11/01 12 migdia
Sant Gregori “El trencanous” Atot 02/12/01 12 migdia

En relació a les obres programades pel municipi de espectacle per a tots els publics, xics i grans. Tres perso-
Quart, cal destacar que “Absenta” vol ser un homenatge nés sobre un escenari, dues actrius i un actor, s’acomiaden
a tots aquells poetes i artistes catalogats en el sector negre d’un public que perplex veu corn els diuen adéu abans de
i anarquitzant del modernisme català. Al mateix temps, començar. Aixi comença aquesta narrado d ’histories,
és un reconeixement ais autors, malauradament poc vaio- Hi trobarem representats contes i failles corn: el conte
rats en ambients academicistes pel seu llenguatge planer de la Hetera, la faula del cavali fanfàrria, la historia de
i popular, que tenen la virtut d ’arribar a l’espectador a dues rates i un mico barallant-se per un formatge robat,
cops de geni, sense embuts, directes corn el xiulet d’una la historia del gatot mentider que volia acusar l’òliba per
sageta. enveja,... Totes i cadascuna d’aquestes histories contenen
L’autor aposta per un espectacle vibrant i enèrgic conduit algún missatge, alguna virtut sobre la qual val la pena
pel seu alter ego Valenti Piula i Poc, que interpreta més reflexionar, i no només els joves, sino a voltes els grans.
de sis personatges desempolsats de Tarmari del vodevil, Per acabar, cal indicar que l’import de les entrades que es
el cabaret i el café-teatre. Tots ells són fills d’aquell ambi- posaran a la venda será de 1.000 pessetes per les represen-
ent d’efervescència i excitació que bullia en el mitic local tacions adreçades al public adults i de 500 pessetes per les
“Els Quatre Gats” de Barcelona. infantils. Aquests preus s’han unificai en tots els munici-
Per la seva part, l’obra “Les fautes de la Perduda” és un pis que participen en aquest cicle de teatre.

Telèfons Bombers 085
h rlAossos d'Esquadra 088
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Donar sang, imprescindible

Germandat de 
Donadors de Sang 
Girona

Hospital Dr. Josep Trueta
Ctra. de Franca, s/n. • 17007 Girona 
Tel. 20 24 94 - Fax 22 44 05

Tot i els avenços cientifics aconseguits els ültims anys 
per obtenir substàncies que puguin ser alternatives a les 
funcions realitzades per alguns components sanguinis, la 
sang humana és un bé insubstituïble i completament neces- 
sari per al correcte funcionament de les institucions sani- 
tàries i el desenvolupament de la medicina en general. 
D’aquesta rnanera, l'obtenciô de la sang humana es basa 
en la seva donaciô que s’ha de fer efectiva d’una manera 
voluntària, altruista i anonima, amb les garanties de qua- 
litat, seguretat i eficiència, és a dir, obtencio de compo
nents sanguinis de qualitat optima i quantitat adequada 
a les nécessitais, total seguretat per als donants i per als 
receptors i per ültim, també total eficiència terapèutica. 
Per un altre costat, els trasplantaments d’ôrgans (ronyô, 
cor, fetge, pulmo i d"altres) i alguns teixits (pell, vascular, 
valvular i d’altres) son una realitat des de fa uns quants 
anys i de niés d’una dècada a la majoria dels grans hospi
tals de Barcelona.
La implantacio de qualsevol programa de trasplantament 
requereix d’una intensa col-laboracio interdisciplinària i 
és relativament complexa. L’execuciô i els résultats d’un 
projecte d’aquestes caractéristiques és un index fidel de la 
qualitat d’assistèneia que un déterminât centre ofereix a la 
seva àrea d'influèneia.
El desenvolupament d'un programa de trasplantament, ja 
sigui d’organ solid (cor, pulmo, fetge) o de teixits, ha de 
comptar amb una infraestructura hemoteràpica potent i de 
qualitat, capaç de garantir el subministrament adéquat dels 
components sanguinis necessaris per a cada un dels proce- 
diments.
Per tant, la instauraciô d’un projecte d’aquestes caractéris
tiques ha de tenir la col-laboracio del Centre de Transfusio, 
que ha de fer front a un increment important de la demanda 
de sang i hemoderivats que només es poden aconseguir rnit- 
jançant l ’augment de l'index de donacions. Parallelament, 
també ha d’existir aquesta estreta col-laboracio del Centre 
de Transfusio amb les associacions de voluntaris.
Aquest és l’objectiu de la Germandat de Donadors de Sang 
de Girona, d'aquest equip d'unes 200 persones, repartides 
pels aproximadament 150 pobles de les nostres comarques 
en els quais anem a fer extraccions, que treballen altruis- 
tament promocionant la donaciô de sang per tal que tots 
els gironins i gironines tinguin cobertes les seves necessi- 
tats hemoteràpiques es trobin on es trobin, un objectiu que 
podem afirmar que anem complint amb satisfacciô. 
Enhorabona i agraïments a tots els donants de sang de 
Quart que, amb les seves donacions de sang, garanteixen 
les nécessitais hemoteràpiques de tota la poblaciô, donant 
un exemple que cal imitar.

MARC IBARS I BAD1A 
PRESIDENT DE LA GERMANDAT DE DONADORS

DE SANG DE GIRONA

donar



M’agrada el meu barri
Sóc ve'ína d’Habitatges Barceló i m ’agradaria poder 

donar la meva impressió del barri on vise.
Segurament és l’aspecte exterior en el qual es basen molts 
per deduirquin tipus de persones hi vivim al barri, i encara 
que jo m'esforci per aclarir aixó hi haurá qui no podra 
entendre-ho mai. De tota manera, vull donar a conéixer 
una mica l’interior del barri per a aqüestes altres persones 
que sí poden anar més ullü i perqué cree que es mereix ser 
conegut per les coses bones que té.
Fins'i tot “la gent senzilla” o “la gent que té una manera 
peculiar de ser" et pot donar un enriquiment com a per
sona
Som gent treballadora, amb objectius iguals a qualsevol 
altre treballador, gent senzilla que. dins les nostres possi- 
bilitats culturáis, económiques..., posseim valors que avui 
dia són difícils de trobar en altres comunitats. Som per
sones que miren de tirar el seu barri endavant, i aixó ho 
demostra el fet que des de fa uns pocs anys hi ha una asso- 
ciació de vei'ns i són moltes les petites i grans coses acon- 
seguides.

Un barri on la tranquil litat és present tot el dia, només 
es veu interrompuda per la mainada que juga en llibertat 
i sense diferencies entre ells, aixo es deu a qué els grans 
els considerem la part més important del barri i ens preo
cupen! per ells.
L’emigrant estranger és acollit corn un més de la comuni- 
tat; malgrat les cultures diferents, el meu barri entén el 
significat de conceptes com respecte i hospitalitat. Són 
molts els moments viscuts de coMaboració i unió amb els 
meus vei'ns, que són gent oberta, agradable i sempre dis
posada a donar-te un cop de má. Ens coneixem els defec- 
tes i virtuts i ens podem permetre de ser tal i com som. 
N'hi hauria per explicar una pila de fets que ho demostra- 
ria tot aixó, i qualsevol excepció, per a mi, només confor
maría que som un barri com qualsevol altre.
Des d ’aquí voldria donar les grácies ais meus vei'ns i 
veines que fan que em senti a gust al barri on vise.

YOLANDA DENCLAR GARCÍA
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